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Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 209/24.07.2020 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR.12.222/02.06.2020  

 
 

 
 

 
PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 
din data de 29.05.2020, ora 13.00 

 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului 
Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 235/22.05.2020 a preşedintelui Consiliului 
Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad 
(cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării) precum și prin 
intermediul presei, în cotidianul local “Jurnalul Arădean”. Convocarea 
consilierilor județeni s-a realizat şi telefonic. 
 Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni.  

Absent: Ispravnic Cristian-Ilie – consilier județean. 
 

Din motive tehnice următorii consilieri județeni nu și-au exprimat votul la 
diferite puncte de pe ordinea de zi, respectiv: Ciceac Vasile - punctele 1, 2, 3, 
5 și 6, Duruș Daniel - punctele 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 15, 16, 18, 19, 20, 21, 
22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32 și 33, Feieș Cristian – la proiectul 
ordinii de zi și punctele 1, 2, 3, 5 și 6, Purcaru Mircea – punctele 17, 23 și 24,  
Retter Iosif - punctele 17, 23 și 24.  

Domnul Pârv Mihai își exprimă votul începând cu punctul 5 de pe ordinea 
de zi. 

Domnul Feieș Cristian își exprimă votul telefonic începând cu punctul 7 
de pe ordinea de zi. 

 



2 

 

Referirile din timpul ședinței Consiliului Județean sunt făcute de către 
consilierii județeni cu trimitere la numerotarea din proiectul ordinii de zi. 

 
 Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimaţi colegi! Astăzi pe ordinea de zi avem 
27 de puncte inclusiv diverse. Iar proiecte introduse suplimentar pe ordinea de 
zi sunt 8. Am o propunere, ca punctul 22 rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli, să-l mutăm înaintea punctului diverse, după proiectele 
introduse suplimentar pe ordinea de zi. Pentru că unul dintre proiectele care a 
fost introdus suplimentar pe ordinea de zi, ar trebui votat înaintea acestui punct. 
Dacă sunt intervenţii? 

Dl Moţ Petru: Am eu o intervenţie, domnule preşedinte! 
 Dl Cionca Iustin: Numai mai tare, că nu vă aud! Voi îl auziți? 
 Dna Lupu Silvana: Nu. 

Dl Moţ Petru: Sper să mă auziţi acum!  
Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ, daţi sonorul mai tare, mai aproape de 

microfon! 
Dl Moţ Petru: Sunt aproape de calculator, nu ştiu, mie îmi arată că 

funcţionează! Mă auziţi acum? 
Dl Cionca Iustin: Un pic mai bine, da!  
Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte! Am avea şi noi o propunere vis-a-vis 

de modificarea ordinii de zi. În primul rând remarc că suntem de acord cu 
mutarea propusă de dumneavoastră a punctului 22, considerăm şi noi că este 
necesar şi de aceea ca o primă chestiune, vă solicităm şi noi mutarea punctelor 
25 şi 26 înainte de punctul 21, deci după punctul 20, tocmai pentru că se referă 
şi ele la excedentul bugetar şi rectificarea de buget. Atunci dacă mutăm şi 22 
unde aţi spus dumneavoastră, le avem toate într-o ordine corectă. De 
asemenea am mai solicita, să retrageţi fiind atributul dumneavoastră, punctele 
12, 13, de pe ordinea de zi principală şi punctul 2 de pe lista suplimentară, 
motivat de faptul că avem nişte proiecte de hotărâre cu care noi în esenţă 
suntem de acord, ele vizează un proiect privind echipamente medicale și mă 
rog la fel și celelalte două la care am făcut referire. Înţeleg că intenționăm să 
recuperăm niște sume sau o parte din sumele pe care le-am cheltuit cu 
combaterea, lupta pentru combaterea epidemiei COVID-19. Însă noi din 
proiectele de hotărâre și din materialele pe care le-am primit, nu înțelegem 
despre ce sume este vorba, nu ni s-a precizat, nu ni s-a explicat nicio sumă, 
nu există nicio documentaţie, niciun material din care să rezulte ce anume 
practic încercăm să recuperăm. Care echipamente sunt decontate și care nu, 
justificarea acestor chestiuni, deci o grămadă de elemente care sunt necesare 
pentru a putea judeca un astfel de proiect atunci când îl votezi. În esență, 
salutăm și aplaudăm orice idee de a recupera bani la bugetul judeţului, dar 
vrem să fim siguri că în mod corect acest lucru se întâmplă prin întocmirea 
unor proiecte de bună calitate. De aceea noi v-am solicita să-l retrageţi, să-l 
regândim și suntem la dispoziţia dumneavoastră oricând veţi dori să convocaţi 
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o ședință extraordinară, ca să votăm aceste puncte de pe ordinea de zi. Repet, 
nu mi se pare normal, ca noi consilieri județeni care votăm aceste puncte, să 
aflăm astfel de sume sau posibile sume pentru aceste proiecte, de la televizor, 
de la persoane care nu votează efectiv aceste puncte pe ordinea de zi. Deci 
aceasta ar fi solicitarea, în rezumat 12, 13 și 2 de la suplimentare să fie retrase 
și mutarea punctelor 25 și 26 de la ordinea de zi în forma inițială, după punctul 
20. Mulțumesc frumos!  

Dl Cionca Iustin: Vreți să interveniți, sau îi dau eu răspunsul? Îi explic eu, 
domnului Moț! Acum să vă spun despre ce este vorba în aceste proiecte înainte 
de a discuta cererea dumneavoastră, poate vă conving totuşi să o retrageţi. 
Noi suntem într-o competiţie cu celelalte judeţe pe o sumă care este deja 
stabilită, cu cât întârziem mai mult depunerea acestor materiale, cu atât riscăm 
mai mult să pierdem banii pe principiul „Primul venit, primul servit”. Noi o să 
cerem tot ce se poate, sigur respectând Ghidul de eligibilitate şi sigur că nu 
înseamnă asta, că vom şi primi banii. Se merge pe acelaşi procedeu de 
retrospectivă cu care ne-am dus anul trecut și pe spitale şi pe drumuri. Aţi 
văzut, unele le-au acceptat, unele nu le-au acceptat. În momentul în care vom 
şti ce se acceptă de către Ministerul Sănătăţii, vom veni în faţa dumneavoastră 
atunci şi vă comunicăm ce sume din totalul cheltuielilor au fost declarate 
eligibile şi pentru care vom primi bani europeni înapoi. Noi astăzi discutăm doar 
dacă suntem de acord politic şi administrativ ca Spitalul şi aici sunt mai multe... 
Noi o să intrăm şi în asociere cu Primăria, unele le face Consiliul Judeţean, iar 
unele le face Spitalul judeţean. Toate astea le vom face sub umbrela Consiliului 
Judeţean. Pe mine mă interesează dacă astăzi, consilierii judeţeni sunt de 
acord, ca banii aceştia, unii cheltuiţi, unii pe care intenţionăm să-i cheltuim în 
viitor să-i putem accesa din fonduri europene şi să recuperăm banii şi să 
refacem sursele care au fost înainte de rectificările pe care tot împreună le-am 
votat. De aceea eu cred că lista asta nici nu cred că trebuie să o cunoaştem, 
nici noi nu ştim astăzi tot ... Alo, mă auziţi? Scuzaţi-mă, dar m-au sunat de la 
Ministerul Dezvoltării. Deci noi astăzi ar trebui să dăm un ok pe aceste puncte 
de vedere, pentru ca cei din executiv să facă documentaţia să o trimită şi la 
Ministerul Dezvoltării şi la Ministerul Sănătăţii şi când primim răspunsul la ce 
se decontează, vă anunţăm. Evident şi dorinţa noastră a tuturor este să 
încercăm să obţinem cât mai mulţi bani.        

Dl Moţ Petru: Domnule preşedinte! Cu acest lucru am şi început şi am 
arătat foarte clar, în esenţă suntem de acord şi sprijinim, aplaudăm, susţinem 
o astfel de iniţiativă. Este bine că în toţi aceşti ani, grupul nostru a votat în 
favoarea oricăror proiecte pe fonduri europene, pentru accesare de bani 
guvernamentali, fără niciun fel de probleme. Problema este acum, când vrem 
să ştim exact ce votăm. De aceea am şi arătat disponibilitatea noastră....  

Dl Cionca Iustin: Domnul Moţ! 
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Dl Moţ Petru: Oricând vreţi să faceţi o şedinţă extraordinară şi de îndată 
dacă este cazul şi duminica după-amiază, eu sunt disponibil să vin să dau un 
vot, dar să-l dau pe ceva ce ştiu.     

Dl Cionca Iustin: Încă o dată, domnul Moţ! Dumneavoastră.... 
Dl Moţ Petru: Cu toate aceste evenimente, suntem obligaţi să nu votăm 

aceste proiecte, deşi noi nu ne dorim. Mulţumesc mult! 
Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Moţ, încă o dată! Citiţi punctele de pe 

ordinea de zi, şi atât aprobaţi, nu v-am cerut să aprobaţi sume, nu v-am cerut 
să aprobaţi echipamente, v-am cerut doar să fiţi de acord ca noi executivul, să 
încercăm să obţinem nişte bani înapoi. Nu ştim ce vom primi, că nu depinde 
doar de noi, noi cerem cât de mult, să vedem ce aprobă Ministerul Sănătăţii. 
Şi când vor aproba, venim în faţa dumneavoastră în mod transparent şi arătăm 
acestea au putut fi, acestea nu şi motivele pentru care nu au putut fi. Dar dacă 
noi o întindem acum şi o amânăm, riscăm să se termine, să se epuizeze 
resursa financiară şi după aceea să nu mai putem să accesăm fondurile 
acestea. De aceea rugămintea mea este, haideţi să acceptaţi acum să votăm 
acum această ordine de zi şi dacă doriţi, ştiţi foarte bine, uşa mea este 
deschisă, veniţi, mergem împreună la spital, vedem toate hârtiile pe care le 
depunem acolo, nu este nicio lipsă de transparenţă. Dar astăzi nu ştim noi, ce 
bani vom primi.   

Dl Moţ Petru: Deci domnule preşedinte! Noi ne menţinem solicitarea. 
Proiectele de hotărâre vizează aprobarea proiectului echipamente medicale, 
îmbunătăţirea capacității ş.a.m.d. Asta înseamnă că ar trebui să avem 
determinate toate aceste elemente. Atributul de retragere este al 
dumneavoastră, noi vă facem această solicitare cu cea mai mare bună-
credinţă de care ştiţi că am dat dovadă de fiecare dată. 

Dl Cadar Răzvan: Domnul preşedinte, pot să intervin o secundă? 
Dl Cionca Iustin: Sigur, vă rog! 
Dl Cadar Răzvan: Domnul Tripa, domnul deputat face live pe Facebook, 

pe pagina dânsului, această şedinţă. Probabil că acţiunile sunt dintr-o 
campanie politică de aceea intervin şi dezbat colegii de la PSD, mă rog Grupul, 
ceea ce a mai rămas din Grupul PSD, care mai este astăzi în Consiliul 
Judeţean. 

Dl Cionca Iustin: Am înţeles, am înţeles. 
Dl Cadar Răzvan: Ei vin şi dezbat ... 
Dl Cionca Iustin: Şedinţele de Consiliu sunt publice, nu este niciun secret. 

Eu am încercat să vă conving să acceptaţi, să le votăm aşa, nu doriţi puteţi să 
votaţi împotrivă. Alte intervenții? 

Dl Sulincean Marius: Îmi permiteţi, domnule preşedinte? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Sulincean Marius: Să înţeleg că domnul Cadar este deranjat de faptul 

că şedinţele Consiliului Judeţean sunt publice? 
Dl Cionca Iustin: Este o întrebare? 
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Dl Sulincean Marius: Da! 
Dl Cionca Iustin: Da pe cine întrebaţi, pe mine? 
Dl Sulincean Marius: Pe domnul Cadar, dar probabil că aţi putea să-i  

spuneţi încă o dată, cum aţi mai spus înainte, că într-adevăr şedinţele de 
Consiliul Judeţean sunt publice. Nu ar trebui să fim deranjaţi că aceste ședințe, 
că până la urmă (neinteligibil). 

Dl Cionca Iustin: Bun. O să meţin întrebarea dumneavoastră la diverse. 
Dar la ordinea de zi, dacă sunt intervenţii? 

Dl Ciceac Vasile: Pot să intervin şi eu? Bună ziua, Ciceac! 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Da, vă ascult! 
Dl Ciceac Vasile: Felicitări domnule preşedinte, văd că dumneavoastră 

nu vă bateţi numai cu COVID-19, mai aveţi un adversar şi asta este deranjant, 
pentru că este foarte important să luptăm pentru sănătatea oamenilor din judeţ 
şi din toată România şi asta ar trebui să înţeleagă toţi colegii noştri. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc şi eu! Dacă sunt intervenţii pe ordinea de zi 
şi pe propunerile pe care le-am făcut, sau dacă aveţi alte propuneri de 
modificare a ordinii de zi, astfel încât să putem trece la votarea ei? Nu mai sunt 
intervenţii, atunci vă propun cine este de acord cu ordinea de zi şi apoi 
discutăm şi procedura. Vă rog doamna secretar, să treceţi la vot. 

Dna Lupu Silvana: Deci pentru ordinea de zi, în forma pe care a propus-
o domnul preşedinte, este votul. Punctele nu pot fi scoase de pe ordinea de zi 
decât cu acordul iniţiatorului. Dacă domnul preşedinte nu este de acord, rămân 
pe ordinea de zi, deci în forma propusă se votează ordinea de zi. Domnul 
Bîlcea? 

Domnul Bîlcea Sergiu: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bozga? 
Domnul Bozga Doru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Domnul Cadar Răzvan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac?  
Domnul Ciceac Vasile: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul președinte?  
Domnul Cionca Iustin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Craivan?  
Doamna Craivan Camelia: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Doamna Crișan Corina: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Duruș? 
Domnul Duruș Daniel: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Feieș? Domnul Feieș? Domnul Gligor? 
Domnul Gligor Ioan: Abţinere! 
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Doamna Lupu Silvana: Domnul Lucaci? Domnul Lucaci? 
Domnul Lucaci Cornel: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Manguci? 
Domnul Manguci Ciprian: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Domnul Moșneag Ovidiu: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț? 
Domnul Moț Petru: Mă abţin! 
Doamna Lupu Silvana: Cum votaţi domnul Moț? 
Domnul Moț Petru: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Mulţumesc. Domnul Pădurean? 
Domnul Pădurean Petru: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pero?  
Domnul Pero Tamas: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? 
Domnul Plaveți Ioan: Pentru ordinea de zi, în forma prezentată. 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pop?  
Domnul Pop Alin: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Popa? Doamna Popa? Domnul 

Purcaru? 
Domnul Purcaru Mircea: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Remețan, dacă a intrat? 
Domnul Remețan Florin: Pentru, am reuşit! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Retter? 
Domnul Retter Iosif: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Salașan? 
Domnul Salașan Cristian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Săbău? 
Domnul Săbău Gheorghe: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Stan? 
Doamna Stan Simona: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Trifon? 
Domnul Trifon Daniel: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Domnul Ulici Ion: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Domnul Urzică Cristian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
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Proiectul ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din 
data de 29 mai 2020 s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, 
Ulici Ion și Urzică Cristian) și 9 abțineri (Duruș Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, 
Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea). 
 
 
 

ORDINE DE ZI 
a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 29.05.2020, ora 13.00 
 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 aprilie 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 12 mai 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean 
al domnului Pârv Mihai – iniţiativa preşedintelui. 

4.Depunerea jurământului de către domnul Pârv Mihai. 
5.Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei pentru 

probleme culturale, de învăţământ, sportive, de tineret şi de turism a Consiliului 
Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de 
Cooperare între Județul Arad din România și Raionul Anenii Noi din Republica 
Moldova – iniţiativa preşedintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiție „Reabilitarea Secției de Psihiatrie, str. O. Goga, nr. 15-
17, Arad, din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” și predarea 
amplasamentului, construcții și teren aferent, către Ministerul Lucrărilor 
Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de Investiții 
”C.N.I.” S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a unui 
imobil-teren în suprafață de 930 mp, înscris în C.F. nr. 304193 Gurahonţ, nr. 
cadastral 304193 – iniţiativa preşedintelui. 
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9.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul 
privat al Judeţului Arad a unor bunuri mobile aflate în administrarea Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării 
şi casării – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de administrare în 
favoarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad asupra unui teren în 
suprafață de 906 mp aflat în domeniul public al Judeţului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a 
unor obiective de investiții și constituirea dreptului de administrare al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad asupra acestora – 
iniţiativa preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Echipamente 
medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din județul Arad, în 
contextul pandemiei COVID -19” – iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Îmbunătățirea 
capacității unităților medicale din județul Arad în contextul pandemiei COVID -
19” – iniţiativa preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad pentru aprobarea Documentației de 
atribuire pentru delegarea gestiunii activității de colectare separată și transport 
separat al deșeurilor municipale și deșeurilor similare, inclusiv fracții colectate 
separat, fără a aduce atingere fluxului de deșeuri de echipamente electrice și 
electronice, baterii și acumulatori, din județul Arad și operarea Complexului de 
tratare Ineu-Mocrea, LOT 1 - ZONA 3 – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad –  iniţiativa preşedintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 
2020 ale serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetele unor unități 
administrativ-teritoriale din Județul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului necesar pentru 
finanțările nerambursabile destinate activităților nonprofit de interes general 
aferente anului 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 
contractelor de finanţare nerambursabilă pentru activităţile nonprofit de interes 
general aferente anului 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale - 
bilanţul, contul de profit şi pierdere, situația activelor imobilizate, situația 
modificărilor capitalului propriu, situația fluxurilor de numerar, date informative 
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și note explicative asupra situațiilor financiare pe anul 2019 ale Regiei 
Autonome Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad și distribuirea profitului net 
aferent anului 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 128/30.04.2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
31.12.2019 – iniţiativa preşedintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
31.03.2020 – iniţiativa preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind achiziția unui număr de minim 500.000 de 
măști de protecție și distribuirea acestora gratuit către populația județului Arad 
– iniţiativă consilieri judeţeni. 

24.Proiect de hotărâre privind achiziția unui număr de minim 5.000 
tablete și distribuirea gratuită a acestora către populația școlară din localitățile 
rurale ale județului Arad – iniţiativă consilieri judeţeni. 

25.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Creșterea 
capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la Spitalul Clinic Județean 
de Urgență Arad” – iniţiativa preşedintelui. 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii creanței bugetare stabilită 
prin Procesul verbal nr. 37.707/08.05.2020 încheiat de Ministerul Fondurilor 
Europene – iniţiativa preşedintelui. 

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a șase parcele de teren 
situate în municipiul Arad, strada Andrenyi Karoly nr. 2-4, strada Calea 
Victoriei, strada Henri Coandă și Piața Spitalului, aflate în patrimoniul public al 
Judeţului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a patru parcele de teren 
situate în municipiul Arad, strada Vicențiu Babeș nr. 11-13, aflate în patrimoniul 
public al Judeţului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

30.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiții și reparații 
pe anul 2020 pe domeniul public al Județului Arad concesionat la S.C. 
Compania de Apă Arad S.A. care se realizează din fonduri IID – iniţiativa 
preşedintelui. 

31.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 



10 

 

Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data 
de 04/05 iunie 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

32.Proiect de hotărâre privind aprobarea predării către Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de 
Investiții ”C.N.I.” S.A. a amplasamentelor aferente obiectivului de investiţii 
„Reabilitare DJ 707 Petriș – Obârșia km 14+100 … 18+100, situat pe raza 
Comunei Petriș, Judeţul Arad” – iniţiativa preşedintelui. 

33.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 
cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

34.Diverse. 
-Informarea nr. 11.845/27.05.2020 a domnului Daniel Trifon, consilier 

județean. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 140/2020 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 mai 2020. 

 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Eu în continuare vă propun să votăm cele 

două procese verbale, apoi să validăm mandatul domnului consilier Pârv Mihai 
şi să trecem la depunerea jurământului, după care cred că ar fi cel mai bine să 
interveniţi pe punctele la care credeţi că există vot împotrivă sau eu ştiu 
amendamente, sau ce discuţii mai avem şi să dăm un vot împreună la toate 
care nu implică probleme şi suntem de acord să le votăm, ca să câştigăm timp. 
Dacă sunteţi de acord sau mai bine zis cine este împotrivă? Bun. Înseamnă că 
sunteţi de acord cu ordinea de zi.   

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 aprilie 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
30 aprilie 2020. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. O să întreb cine este 
împotrivă?-.  Înseamnă că toată lumea este de acord.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 141/2020 privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 aprilie 
2020. 
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Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 12 mai 2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 12 mai 2020. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
împotrivă? – „Per a contrario”, cine nu este împotrivă este pentru.  

 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al 

domnului Pârv Mihai – iniţiativa preşedintelui. 
 
Domnul Cionca Iustin: Trecem la punctul 3. Proiect de hotărâre privind 

validarea mandatului de consilier judeţean al domnului Pârv Mihai. Domnul 
Plaveţi, vă rog! 

Domnul Plaveţi Ioan: Da, domnule preşedinte! Comisia de validare a 
mandatului domnului Pârv a constatat îndeplinite condiţiile prevăzute de lege, 
motiv pentru care în unanimitate Comisia a validat dosarul şi propunem spre 
atenţia Consiliului Judeţean. 

Doamna Lupu Silvana: Vă rog să vă exprimaţi votul pentru validarea 
mandatului. Deci pentru validarea mandatului de consilier judeţean al domnului 
Pârv Mihai, punctul 3. Domnul Bîlcea? 

Domnul Bîlcea Sergiu: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bozga? Domnul Bozga? 
Domnul Bozga Doru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Domnul Cadar Răzvan: Abţinere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac? Domnul președinte? 
Domnul Cionca Iustin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Craivan?  
Doamna Craivan Camelia: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Doamna Crișan Corina: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Duruș? 
Domnul Duruș Daniel: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Feieș? Domnul Gligor? 
Domnul Gligor Ioan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Lucaci?  
Domnul Lucaci Cornel: Pentru! 
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Doamna Lupu Silvana: Domnul Manguci? 
Domnul Manguci Ciprian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Domnul Moșneag Ovidiu: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț? 
Domnul Moț Petru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Domnul Pădurean Petru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pero?  
Domnul Pero Tamas: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? Domnul Plaveți? 
Domnul Plaveți Ioan: Pentru validare! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pop?  
Domnul Pop Alin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Popa? 
Doamna Popa Garofița: Pentru! Şi vă rog să notați și la ordinea de zi tot 

pentru, că am pierdut semnalul!  
Doamna Lupu Silvana: Repetaţi vă rog? 
Doamna Popa Garofița: La ordinea de zi am spus să notaţi votul meu 

pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Am înţeles. Domnul Purcaru? 
Domnul Purcaru Mircea: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Remețan? 
Domnul Remețan Florin: Pentru validare! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Retter? 
Domnul Retter Iosif: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Salașan? 
Domnul Salașan Cristian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Săbău? 
Domnul Săbău Gheorghe: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Stan? 
Doamna Stan Simona: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: Pentru validare! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: Pentru validare! 
Doamna Lupu Silvana: Mulţumesc. Domnul Trifon? 
Domnul Trifon Daniel: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Domnul Ulici Ion: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
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Domnul Urzică Cristian: Pentru validare! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
Punctul 4 
Depunerea jurământului de către domnul Pârv Mihai. 
 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Având în vedere faptul că a fost validat 

trecem la punctul numărul 4, depunerea jurământului de către domnul Pârv 
Mihai. Vă rog!   

Domnul Pârv Mihai: Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu 
bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele 
locuitorilor judeţului Arad. Aşa să-mi ajute Dumnezeu. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei pentru 

probleme culturale, de învăţământ, sportive, de tineret şi de turism a Consiliului 
Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Trecem la proiectul numărul 5. Proiect de 

hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei pentru probleme culturale, 
de învăţământ, sportive, de tineret şi de turism a Consiliului Judeţean Arad. 
Dacă sunt intervenţii? Dacă nu sunt, trec la punctul următor şi votăm cele care 
nu au probleme toate odată. O să treacă doamna secretar şi o să-i spuneţi 
atunci.  

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Cooperare 

între Județul Arad din România și Raionul Anenii Noi din Republica Moldova – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

unui Acord de Cooperare între Județul Arad din România și Raionul Anenii Noi 
din Republica Moldova. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investiție „Reabilitarea Secției de Psihiatrie, str. O. Goga, nr. 15-
17, Arad, din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” și predarea 
amplasamentului, construcții și teren aferent, către Ministerul Lucrărilor 
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Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de Investiții 
”C.N.I.” S.A. – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Reabilitarea Secției de 
Psihiatrie, str. O. Goga, nr. 15-17, Arad, din cadrul Spitalului Clinic Județean 
de Urgență Arad” și predarea amplasamentului, construcții și teren aferent, 
către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania 
Națională de Investiții. Dacă sunt intervenţii? 

Domnul Moţ Petru: Aş avea eu o scurtă intervenţie aici. Domnul 
preşedinte, vom vota acest punct de pe ordinea de zi, tocmai ce spuneam mai 
devreme, aceea că grupul nostru sprijină orice iniţiativă care vizează finanţări 
pentru deschidere de investiţii în judeţul Arad. Chiar dacă ieri la comisie, sau 
în discuţiile avute pe marginea acestui punct, avem anumite rezerve vis-a-vis 
de o chestiune juridică, care vizează acest proiect de hotărâre. Însă înţelegem 
raţionamentele pentru care proiectul a fost promovat în forma în care a fost 
promovat, de aceea vom vota favorabil acest proiect. Mulţumesc! 

Domnul Cionca Iustin: Mulţumesc, domnul Moţ! Ştiu reţinerea pe care aţi 
avut-o în comisie. Vreau să spun tuturor colegiilor, că în momentul în care vom 
preda şi construcţia, adică după ce se va realiza proiectul tehnic, va organiza 
licitaţia, se va semna contractul cu execuţie, cu cel care va executa lucrarea în 
acel moment evident şi când vom radia dreptul de administrare al spitalului şi 
vom găsi o soluţie pentru mutarea atât a personalului, cât şi a  pacienţiilor care 
vor fi internaţi la vremea aceea. Dar s-ar putea să dureze mai bine de 1 an de 
zile, până la acea fază şi este păcat să radiem administrarea.   

Domnul Moţ Petru: Este în regulă, am înţeles, mulţumim frumos! 
Domnul Cionca Iustin: În regulă! 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a unui 

imobil-teren în suprafață de 930 mp, înscris în C.F. nr. 304193 Gurahonţ, nr. 
cadastral 304193 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Trecem la punctul 8. Proiect de hotărâre privind 

declararea de interes public județean a unui imobil-teren în suprafață de 930 
mp, înscris în C.F. nr. 304193 Gurahonţ, nr. cadastral 304193. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul 

privat al Judeţului Arad a unor bunuri mobile aflate în administrarea Spitalului 
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Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării 
şi casării – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Trecem la punctul 9. Proiect de hotărâre privind 

trecerea din domeniul public în domeniul privat al Judeţului Arad a unor bunuri 
mobile aflate în administrarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, în 
vederea scoaterii din funcţiune, valorificării şi casării. Sunt intervenţii? Nu sunt. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de administrare în 

favoarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad asupra unui teren în 
suprafață de 906 mp aflat în domeniul public al Judeţului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind constituirea 

dreptului de administrare în favoarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
Arad asupra unui teren în suprafață de 906 mp aflat în domeniul public al 
Judeţului Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a unor 

obiective de investiții și constituirea dreptului de administrare al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad asupra acestora – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Punctul 11. Proiect de hotărâre privind declararea 

de interes public județean a unor obiective de investiții și constituirea dreptului 
de administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad asupra acestora. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Echipamente medicale 

de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din județul Arad, în contextul 
pandemiei COVID -19” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„Echipamente medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din 
județul Arad, în contextul pandemiei COVID -19”. Dacă sunt intervenţii?  

Domnul Moţ Petru: Aş avea eu o intervenţie, domnule preşedinte! Nu mai 
reiau argumentele pe care le-am prezentat la început. La acest moment din 
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păcate, nu vom vota favorabil pentru acest proiect de hotărâre, din 
considerentele pe care le-am expus acolo. Mi se pare de principiu că este 
obligatoriu, atunci când votezi, să ştii exact ceea ce votezi, pentru că sumele 
care au fost întrebuințate în timpul acestei pandemii, au fost sume importante. 
Nu ne permitem nici să ratăm astfel de sume, dar nici nu putem să votăm pur 
şi simplu un proiect cu caracter... când el până la urmă are un conținut atât de 
concret. Această intervenţie este valabilă şi pentru punctul 13 şi pentru punctul 
numărul 2 de la suplimentare. Argumentele sunt aceleaşi, nu mai are rost să 
le reiterez. Deci nu vom vota aceste puncte în mod favorabil. Mulţumesc!   

Domnul Cionca Iustin: Am înţeles! Dacă mai sunt și alte intervenţii? 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Îmbunătățirea 

capacității unităților medicale din județul Arad în contextul pandemiei COVID -
19” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„Îmbunătățirea capacității unităților medicale din județul Arad în contextul 
pandemiei COVID -19”. Bănuiesc că este aceaşi intervenţie, dacă mai sunt alte 
intervenţii? Nu sunt. 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad pentru aprobarea Documentației de 
atribuire pentru delegarea gestiunii activității de colectare separată și transport 
separat al deșeurilor municipale și deșeurilor similare, inclusiv fracții colectate 
separat, fără a aduce atingere fluxului de deșeuri de echipamente electrice și 
electronice, baterii și acumulatori, din județul Arad și operarea Complexului de 
tratare Ineu-Mocrea, LOT 1 - ZONA 3 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat 
de Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad pentru aprobarea Documentației de 
atribuire pentru delegarea gestiunii activității de colectare separată și transport 
separat al deșeurilor municipale și deșeurilor similare, inclusiv fracții colectate 
separat, fără a aduce atingere fluxului de deșeuri de echipamente electrice și 
electronice, baterii și acumulatori, din județul nostru și operarea Complexului 
de tratare Ineu-Mocrea, LOT 1 - ZONA 3. Dacă sunt intervenţii? 

Domnul Sulincean Mircea: Aş avea eu o intervenţie, domnule preşedinte! 
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Domnul Cionca Iustin: Nu se aude! 
Domnul Sulincean Mircea: Aş avea eu o intervenţie, dacă îmi permiteţi! 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Sulincean Mircea: Domnul preşedinte! Constatăm că din nou 

Consiliul Judeţean este luat prin surprindere, o dată cu firma care face 
colectarea pentru zona respectivă, aceasta a notificat Consiliul Judeţean şi 
ADI-ul de câteva luni bune, că vrea să rezilieze contractul, pentru că intră în 
insolvenţă. Ne trezim acum şi încercăm să facem o achiziţie din punctul nostru 
de vedere pe genunchi, adică să facem o achiziţie directă, fără publicare, mi 
se pare puţin cam mult. Nu credeţi că ar fi bine totuşi să lăsăm deoparte 
proiectul acesta de hotărâre, deocamdată? Și acea achiziţie, înţeleg că se face 
într-o stare de necesitate şi este o urgenţă, să o facem cu încredinţare directă, 
dar măcar cu publicarea ei. Adică mă întreb de pe acum, cum veţi face 
achiziţia? Veţi invita o firmă, cu care veţi face contractul, pentru achiziţie 
directă? Pentru că, nepublicând achiziţia respectivă, firmele nici nu prea ştiu 
să vină să liciteze pentru acel serviciu, pe care vor să-l ofere. Dacă veţi lăsa 
proiectul de hotărâre în forma în care el există în acest moment, cu toate că 
noi înţelegem, că delegăm o persoană de la noi, care să voteze în Adunarea 
Generală a Acţionarilor, noi nu vom vota acest proiect de hotărâre.   

Domnul Cionca Iustin: O să-i dau voie doamnei secretar Silvana Lupu, 
să vă răspundă, la problemele ridicate. Vă rog! 

Doamna Lupu Silvana: Se va derula şi o procedură competitivă pentru 
atribuirea acestui contract, dar pentru că nu este operator pe zona respectivă 
şi pe staţie, putem aplica procedura de negociere fară publicarea prealabilă a 
unui anunţ de participare. Este o procedură legală într-o asemenea situaţie, nu 
mai avem operator acolo. Până atribuim pe procedură competitivă, dăm acest 
contract, prin negociere fără publicare.    

Domnul Sulincean Mircea: Dacă îmi permiteţi! 
Doamna Lupu Silvana: Da. 
Domnul Sulincean Mircea: Am înţeles că procedura este legală, dar mă 

întreb, oare este şi morală? În acelaşi timp mă întreb, de ce nu am pornit 
procedurile respective, în urmă nu ştiu cu o lună, cu o lună jumătate, cu două 
luni, ştiind că există această problemă?  

Doamna Lupu Silvana: A durat până s-a făcut documentaţia. Deci, 
operatorul a renunţat la contract, şi am fost în situaţia de a reface 
documentaţia, pentru a parcurge procedurile.   

Domnul Sulincean Mircea: Nu credeţi că a durat cam mult, ca să refacem 
documentaţiile respective? 

Doamna Lupu Silvana: Consultantul a făcut-o, nu noi, de atât a avut 
nevoie. 

Domnul Sulincean Mircea: De ce nu putem să publicăm această 
achiziţie? 
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Doamna Lupu Silvana: Pentru că avem cu totul alte termene, ori la 
procedurile competitive avem alte termene. Ori noi, suntem într-o situaţie de 
urgenţă, generată de faptul că nu avem operatori. Și trebuie să rezolvăm într-
un fel situaţia. Şi legea ne dă posibilitatea să o facem prin negociere fără 
publicare, să atribuim un contract. Timp în care lansăm procedura competitivă. 
Aşa este și durata contractului prevăzută în documentaţie.  

Domnul Cadar Răzvan: Pot să intervin şi eu? 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog domnul Cadar, vă rog! 
Domnul Cadar Răzvan: Mulţumesc! Îl rog pe domnul Sulincean colegul 

nostru, să studieze puţin cazul, dacă doreşte să aibă o informare în această 
zonă. În data de 19.02.2020 Comitetul Județean pentru Situaţii de Urgenţă, a 
constatat starea de urgenţă de pe Zona 3 şi 4. Dacă era preocupat de acest 
proiect, vedea că anul trecut am avut aceeaşi problemă pe Zonele 2 şi 5. Şi 
am avut mai multe întâlniri la Prefectură pe această direcţie, pe Zonele 2 şi 5, 
acum pe Zona 3 şi 4. Din februarie, când s-a constatat această situaţie şi 
Comitetul Judeţean a declarat Zonele 3 şi 4 de urgenţă, pentru a putea colecta 
şi serviciul de colectare să se desfăşoare în bune condiţii, am pregătit 
documentaţia de acum. Pentru că Zona 3 are alipită şi zona de staţie Ineu-
Mocrea sortare, atunci am venit în faţa consiliului judeţean pentru vot. Până în 
acest moment, pe celelate zone, votul este necesar doar din partea UAT-urilor 
care fac parte, din zonele arondate. Aşadar, de aceea pe Zona 3 votăm 
documentaţia astăzi. Noi am scos şi pentru Zona 4, dar neavând acolo 
implicare consiliul judeţean, nu se votează. Documentaţia este scoasă pe Zona 
4 şi pe Zona 3. Toţi operatorii licenţiaţi de ANRSC, sunt invitaţi. Am respectat 
această procedură şi pe Zonele 2 şi 5. Deci avem validare pentru această 
procedură. Era o dezbatere în trecut cu fosta conducere de la Prefectură, care 
nu înţelegea mecanismul şi procedurile. Probabil era obişnuit în zona PSD, să 
încalce legea. Am respectat, am avut dreptate. Mai departe, în Zona 3, vrem 
să luăm povara de pe primăriile care astăzi trebuie să plătească ele din fondul 
de urgenţă, pentru serviciul de colectare şi vrem să scoatem documentaţia 
pentru a putea atribui de urgenţă unui operator. În momentul în care primim 
planul tarifar aprobat de la ministerul fondurilor, vom scoate şi pe Zona 
competitivă 3 şi 4 şi staţia. Împlicit și Zona 2 şi 5 care sunt pe situaţii de urgenţă 
din octombrie 2019.  

Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean, v-aţi lămurit? 
Domnul Sulincean Mircea: Domnule vicepreşedinte Cadar, dar nu credeţi 

că era mai bine, să nu avem tot probleme pe Master Planul pe deşeuri? Mai 
rămâne să avem probleme cu una dintre zone şi am avut de toate. Şi încă o 
dată repet ... 

Domnul Cadar Răzvan: Dar ştiţi care sunt problemele şi de ce sunt 
probleme, domnul Sulincean? V-aţi documentat în această direcţie? 
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Domnul Sulincean Mircea: Numai puţin domnule Cadar! Eu v-am 
ascultat. Să aveţi decenţa necesară, să ascultaţi până la capăt şi dacă vreţi, 
după aceea să interveniţi. 

Domnul Cionca Iustin: Numai să ne spuneţi unde este capătul! 
Domnul Sulincean Mircea: Încă o dată! Cam multe probleme cu proiectul 

respectiv. Ştiam de problemele care există în zona respectivă. Probabil dacă 
ne mişcam suficient de repede, nu eram în situaţia în care să (neinteligibil) 
achiziţia asta pe genunchi. 

Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
Domnul Sulincean Mircea: Îmi spuneţi dumneavoastră mie că vor fi 

invitate toate firmele, îmi garantaţi dumneavoastră acest lucru? Că vor fi 
invitate toate firmele care sunt? 

Domnul Cadar Răzvan: Absolut da! 
Domnul Sulincean Mircea: Care ar fi participat la licitaţia respectivă, dacă 

ea ar fi fost publicată? 
Domnul Cadar Răzvan: Sunt invitate.... 
Domnul Sulincean Mircea: (Neinteligibil) noul operator care nu o să-şi 

facă treaba în zona respectivă şi vom fi din nou în aceaşi situaţie respectiv, 
evaluări. Că la fel ne-aţi garantat şi anul trecut că totul va fi în regulă cu achiziţia 
pe care aţi făcut-o, când noi vă semnalam aspectele care nu sunt în regulă. 

Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
Domnul Sulincean Mircea: (Neinteligibil) şi nu vom vota proiectul de 

hotărâre. 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
Domnul Cadar Răzvan: Asta este apetența dumneavoastră de a 

satisface cetăţeanul. Faceţi jocuri politice şi mutaţi interesul cetăţeanului în 
jocuri politice. Probabil că aţi auzit că vor fi alegeri locale şi începeţi campania 
electorală. Mai bine, v-aţi interesa pentru interesul cetăţeanului. 

Domnul Sulincean Mircea: Domnule Cadar, dumneavoastră nu ați 
terminat-o niciodată! 

Domnul Cadar Răzvan: Staţi acum să vă răspund la ceea ce aţi spus. 
Domnul Sulincean Mircea: Ar fi bine dacă vă veți apuca și de treabă 

pentru binele cetățeanului, pentru asta vă încasați salariul. 
Domnul Cadar Răzvan: (Neinteligibil). ca să poată fi informată despre 

procedura pe urgenţă. Vă rog, domnule preşedinte!  
Domnul Cionca Iustin: Deci vreau să-i spun domnului Sulincean, că-i 

propun să mutăm la diverse sau în presă, disputa asta, pentru că am ieşit deja 
din tematica proiectului de hotărâre. Noi discutăm acum dacă acordăm sau nu 
un mandat special reprezentantului UAT în Adunarea Generală a Asociaţiei. 
Restul întrebărilor şi polemica asta politică, se poate muta la un alt punct de pe 
ordinea de zi, la Diverse, ca să nu reţinem colegii, care poate au şi altă treabă.  

Domnul Moţ Petru: Domnule preşedinte, vă rog să ... 
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Domnul Cionca Iustin: Dacă sunt şi alte intervenţii legate strict de 
acordarea unui mandat? Dacă nu, vă puteţi înscrie la diverse şi puteţi să puneţi 
ce întrebări doriţi executivului şi veţi primi răspuns.      

Domnul Moţ Petru: Eu exact la punctul acesta vreau să mă refer ... 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Moţ Petru: Problema ridicată de colegul Sulincean, ne pare rău 

că domnul vicepreşedinte Cadar, politizează ca de fiecare dată, cea ridicată de 
domnului Sulincean a fost una extrem de pertinentă. Şi anume, lipsa de 
transparenţă a unei proceduri, efectuarea ei în timp scurt, deşi noi am fost 
notificaţi, potrivit situaţiei pe care am primit-o, încă din data de 12.11.2019. Noi 
ştiam că această firmă nu doreşte să menţină contractul. Deci sunt 6, 7, 8 luni 
în care ne puteam pregăti. Şi atunci, întrebarea şi problema ridicată de colegul 
Sulincean este extrem de pertinentă, cum că în aceste 6-7 luni, noi nu am fost 
pregătiţi, acum suntem nevoiţi să nu utilizăm o procedură transparentă, pentru 
că nu avem timp. Timp pe care îl aveam, dacă ne mişcam mai repede. Deci 
aceasta este chestiunea. Mie îmi pare rău că domnul vicepreşedinte tratează 
printr-o altă cheie decât cea corectă. Mulţumesc! 

  Domnul Cadar Răzvan: Domnul Moţ! Dacă aţi citit cu atenţie, în data de 
19.02.2020 Comitetul Judeţean pentru Situaţii de Urgenţă ... 

Domnul Moţ Petru: Eu întodeauna, citesc cu atenție. 
Domnul Cadar Răzvan: (Neinteligibil) Zonele 3 şi 4. Ce spuneţi 

dumneavoastră, adresa primită de la Activ Salubritate ... 
Domnul Cionca Iustin: Răzvan, nu se aude bine. 
Domnul Cadar Răzvan: Repet, în 19.02.2020 Comitetul Judeţean pentru 

Situaţii de Urgenţă, a constatat o problemă şi a declanşat pe Zona 3 şi 4 situaţii 
de urgenţă cu privire la colectarea deşeurilor. 

Domnul Sulincean Mircea: Ne repetăm? 
Domnul Cadar Răzvan: Domnul Moţ, a spus că nu s-au ocupat colegii de 

la ADISIG. Adresele semnate de reziliere de către Activ Salubritate şi trimise 
(neinteligibil) erau semnate de către o persoană care nu mai avea cadrul legal 
şi nu mai reprezenta societatea. Dacă se interesau la Registrul Comerţului şi 
aprofundau problema, puteau să vadă această situaţie. Deci cel care semna 
nu mai avea cadrul legal în societate, nu mai avea mandat din partea societăţii. 
Nu putem lua act de o adresă care era semnată de către o persoană 
inexistentă pentru Activ Salubritate. Şi după asta, am mai avut notificări de 
reziliere, pentru că nu și-au respectat contractul, cu privire la ce spunea domnul 
Sulincean. Noi nu puteam anticipa problemele dintr-o societate comercială. Noi 
avem cu ei prin ADISIG, monitorizarea sistemului de deşeuri. De aceea tot ce 
a fost legal, am procedat pe termene. Din 19.02 situaţia care a fost cu COVID, 
cu pandemia asta, am lucrat la documentaţie şi astăzi am venit în faţa 
dumneavoastră, să primim mandat pentru a putea vota documentaţia.        
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Domnul Moţ Petru: Domnule vicepreşedinte! Fiţi convins că am citit toate 
materialele, că altfel nu vorbeam. Şi credeţi-mă că nu aţi vrea să intru în 
discuţii, care nu vă avantajează.    

Domnul Cadar Răzvan: Mă bucur că aţi studiat, dar putem intra în orice 
discuţie doriţi. 

Domnul Moţ Petru: Nu, nu, haideţi să discutăm la proiect. 
Domnul Ţolea Adrian: Domnule preşedinte, aş dori să intervin şi eu! 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog, domnul Ţolea! 
Domnul Moţ Petru: Nu cred că este cazul să politizăm. 
Domnul Ţolea Adrian: Dacă se poate. 
Domnul Cionca Iustin: Numai puţin stimaţi colegi, vă rog să ascultaţi, am 

dat cuvântul domnului Ţolea, nu vorbiţi toţi, că nu vă auziţi. 
Domnul Ţolea Adrian: Da. S-a menţionat de două ori mai devreme, că 

este o procedură netransparentă, domnul preşedinte Cadar a precizat că noi 
am trimis oferte în cazul Zonelor 2 şi 5 către toţi operatorii licenţiaţi. Eu nu aş 
vrea să greşesc, dar din câte îmi aduc aminte sunt peste 100 de operatori care 
au fost invitaţi, pentru procedura de pe Zonele 2 şi 5. La fel va fi şi în acest caz, 
vom invita toţi operatorii licenţiaţi, deci nu putem vorbi de o procedură 
netransparentă.    

Doamna Stan Simona: Domnul preşedinte! Bună ziua! Aş dori să iau și 
eu cuvântul la acest punct.  

Domnul Cionca Iustin: Vă rog, doamna Stan! 
Doamna Stan Simona: Referitor la transparenţa pe care o are ADISIG în 

ceea ce priveşte organizarea acestor proceduri. Referitor la procedurile pe 
Zona 2 şi 5, unde am avut tot o procedură în acest sens, am primit validare din 
partea ANAP care ne-a spus, că tot ce am organizat a fost perfect legal. La fel 
ca în Zona 2 şi 5, în Zona 3 şi 4, vor fi invitaţi toţi operatorii licenţiaţi ANRSC. 
Dar asta vroiam să vă spun, procedura pe Zona 2 şi 5 a fost validată de ANAP, 
am primit în acest sens adrese de la ANAP, adrese de validare a acestor 
proceduri.        

Domnul Cionca Iustin: ANAP-ul este condus de către colegul PSD, 
Puşcaş? Să-i spunem domnului Sulincean să-l sune pe colegul dânsului, să ne 
spună de ce ne-au aprobat, dacă nu este legal. 

Domnul Cadar Răzvan: Corect! 
Doamna Stan Simona: Iar referitor la remarca domnului coleg consilier 

Petru Moţ, că ADISIG-ul s-ar fi mişcat încet, în ceea ce priveşte notificările, sau 
că nu am luat act de aceste notificări, vreau să fac şi eu o precizare, într-adevăr 
acele notificări venite de la operatorul Activ Salubritate, erau semnate de o 
persoană care nu mai avea calitatea de reprezentant legal al societăţii.  Dacă 
domnul coleg, se apleacă mai mult asupra problemei, va putea constata că în 
acţionariatul societăţii a fost o problemă în ceea ce priveşte reprezentarea. 
Pentru că acţionariatul era pe o parte 40% şi ceva acţionariat român, 50% şi 
ceva acţionariat italian. A încetat mandatul reprezentantului legal şi toate acele 



22 

 

notificări au fost semnate de persoana care nu avea calitatea. Primeam adrese 
din partea ambilor asociaţi. Unii spuneau că vor să continue, alţii că nu vor să 
continue. Dar adresele de notificare au fost semnate de către o persoană fără 
calitate. Drept urmare a faptului că în această perioadă Activ Salubritate, nu a 
înţeles să-şi respecte obligaţiile contractuale ADI Arad, a dat notificări de 
reziliere a contractului şi am ajuns în perioada de 19.02. când Comitetul 
Judeţean pentru Situaţii de Urgenţă a constatat urgenţa pe Zona de colectare 
3 şi 4 şi în 26.02. pe ceea ce înseamnă staţia complexă de operare Ineu-
Mocrea.  

Domnul Cionca Iustin: Bun. Mulţumesc frumos! Cred că iarăşi am intrat 
în detalii, eu zic să revenim la subiect.   

Domnul Sulincean Marius: Dacă îmi permiteţi doar atât domnule 
preşedinte şi cu asta eu închei! Suntem certaţi de colegii noştri din executivul 
Consiliului Judeţean sau ADI, de parcă noi am fi vinovaţi că s-a întins atât de 
mult această procedură, până când ajungem ca să facem un lucru legal, dar 
nu moral, achiziţionând acest serviciu, printr-o procedură total netransparentă. 
Îmi menţin punctul de vedere şi noi nu o să votăm acest proiect de pe ordinea 
de zi.    

Domnul Cionca Iustin: Bun. Probabil că dumneavoastră aveţi o noţiune 
specială pentru transparenţă şi vă aştept să veniţi să-mi explicaţi ce înseamnă 
transparenţă, din punctul dumneavoastră de vedere.  

Domnul Cadar Răzvan:  Legislaţia în vigoare, probabil că nu este 
transparentă, dacă o respectăm.   

Domnul Cionca Iustin: Stimaţi colegi! Eu vă propun să trecem la vot, la 
acest punct. Văd aici că avem opinii diferite, îl tranşăm prin vot, cu da sau nu. 
O să o rog pe doamna secretar să treacă la vot, după care trecem la celelalte 
puncte. Vă rog! 

Doamna Lupu Silvana: Pentru proiectul de la punctul 14, domnul Bîlcea? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bozga?  
Domnul Bozga Doru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Domnul Cadar Răzvan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac? Domnul Ciceac? Domnul 

președinte? 
Domnul Cionca Iustin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Craivan?  
Doamna Craivan Camelia: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Doamna Crișan Corina: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Duruș? 
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Domnul Duruș Daniel: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Feieș? Domnul Gligor? 
Domnul Gligor Ioan: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Lucaci? Domnul Lucaci? 
Domnul Lucaci Cornel: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Manguci? 
Domnul Manguci Ciprian: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Domnul Moșneag Ovidiu: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț? 
Domnul Moț Petru: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Domnul Pădurean Petru: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pârv? 
Domnul Pârv Mihai: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pero?  
Domnul Pero Tamas: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? 
Domnul Plaveți Ioan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pop?  
Domnul Pop Alin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Popa? Doamna Popa? 
Doamna Popa Garofița: Pentru, doamna secretar!  
Doamna Lupu Silvana: Mulţumesc! Domnul Purcaru? 
Domnul Purcaru Mircea: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Remețan? 
Domnul Remețan Florin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Retter? 
Domnul Retter Iosif: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Mulţumesc. Domnul Salașan? 
Domnul Salașan Cristian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Săbău? 
Domnul Săbău Gheorghe: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Stan? 
Doamna Stan Simona: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Trifon? 
Domnul Trifon Daniel: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Domnul Ulici Ion: Pentru! 
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Doamna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Domnul Urzică Cristian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Dacă mă aude domnul Feieş? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Vot pentru prin apel telefonic. 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac? Bun. A trecut proiectul.  
 
 
Punctul 15   
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad –  iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat 
de Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad. Vă rog, dacă sunt intervenţii? 

Domnul Sulincean Marius: Domnule preşedinte, poate ne spuneţi, nu să 
ne citiţi, pentru ce acordăm un mandat special reprezentantului nostru la ADI-
ul respectiv.  

Domnul Cionca Iustin: Doamna secretar, vă rog să-i răspundeţi domnului 
Sulincean!  

Doamna Lupu Silvana: Se modifică Actul constitutiv şi statutul Asociaţiei. 
Sunt 4 anexe la proiectul de hotărâre cu modificări. 

Domnul Ciceac Vasile: Doamna secretar general, mă auziţi? 
Doamna Lupu Silvana: Da! 
Domnul Ciceac Vasile: Ciceac! Am votat pentru, nu ştiu dacă s-a auzit, 

la punctul 14! 
Doamna Lupu Silvana: Am înţeles, am notat. Mulţumesc! 
Domnul Ciceac Vasile: Mulţumesc! 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean, să înţeleg că dumneavoastră 

nu aţi primit materialul sau nu aţi avut timp să-l citiţi? Acesta a fost pe ordinea 
de zi, nu mai puteţi să spuneţi că l-aţi primit târziu.  

Domnul Sulincean Marius: Domnul preşedinte! La proiectul acesta de 
hotărâre, am primit materialele de şedinţă, în schimb la foarte multe dintre 
celelalte proiecte, nu am primit.    

Domnul Cionca Iustin: Lăsaţi celelalte! Despre acesta este vorba, pentru 
că aţi pus o întrebare și nu ştiaţi despre ce este vorba. Întrebarea mea este, nu 
l-aţi citit, sau nu l-aţi primit? 

  Domnul Sulincean Marius: Nu am proiectul de hotărâre în faţa mea în 
momentul acesta şi voiam ca să audă şi colegii care probabil nici ei nu îl au ...  

Domnul Cionca Iustin: Bine. Dacă mai sunt intervenţii? Nu sunt, trecem 
la punctul 16. 
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Doamna Lupu Silvana: Punctul 16 este retras.  
Domnul Cionca Iustin: Punctul 16 are dreptate doamna secretar, este 

retras. 
Domnul Săbău Gheorghe: Am o întrebare la punctul 16 care este retras. 

Ce se întâmplă că îl tot retrageţi? Este a doua oară când îl retrageţi de pe 
ordinea de zi. Nu vă înţelegeţi cu Regia de Apă-Canal care este subordonată 
Consiliului Judeţean?  

Domnul Cionca Iustin: Domnul Săbău, îi dau cuvântul doamnei secretar, 
vă rog!  

Doamna Lupu Silvana: Am avut unele păreri contradictorii, în mare parte 
le-am conciliat, a rămas că ne mai întâlnim săptămâna viitoare şi vom cădea 
de acord şi pe celelalte modificări propuse de Compania de Apă.   

Domnul Săbău Gheorghe: Aş vrea să vă mai întreb ceva, printre 
modificări, este prevăzută şi majorarea de salarii? 

Doamna Lupu Silvana: Nu, nu. Sunt modificări în Actul constitutiv al 
societăţii. 

Domnul Săbău Gheorghe: Mulţumesc! 
Doamna Lupu Silvana: Mulţumesc! 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Săbău, aţi greşit punctul!  La altul era 

discuţia. 
Domnul Săbău Gheorghe: Urmează. 
Domnul Cionca Iustin: Da, atunci de ce puneţi întrebarea aici? 
Domnul Săbău Gheorghe: Dacă ştiţi, dacă sunteţi informat, că aţi spus 

că nu sunteţi informat câteodată.  
Domnul Cionca Iustin: Unde aţi auzit asta? Eu sunt informat întotdeauna! 
Domnul Săbău Gheorghe: Da. Bun. 
Domnul Cionca Iustin: Îmi daţi voie să încep? 
Domnul Săbău Gheorghe: Poftiţi, greu, dar vă dau voie! 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 2020 

ale serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetele unor unități 
administrativ-teritoriale din Județul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind avizarea Planurilor de 

acțiune pe anul 2020 ale serviciilor sociale administrate și finanțate din 
bugetele unor unități administrativ-teritoriale din Județul Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt, trecem la punctul 18, care înțeleg că are un amendament. 
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Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului necesar pentru finanțările 

nerambursabile destinate activităților nonprofit de interes general aferente 
anului 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului 
necesar pentru finanțările nerambursabile destinate activităților nonprofit de 
interes general aferente anului 2020. Exită un amendament, îl rog pe iniţiator 
să-l prezinte. Domnul Pero!  

Domnul Pero Tamas: Nu am amendament, domnule preşedinte. 
Domnul Cionca Iustin: Cum? 
Domnul Pero Tamas: Nu am amendament, domnule preşedinte. 
Domnul Săbău Gheorghe: Poc! 
Domnul Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Aş avea eu o intervenţie 

scurtă, pe acest proiect. 
Domnul Cionca Iustin: Numai o secundă! Domnul Pero, era un 

amendament pentru alocare de sume suplimentare, ce s-a întâmplat? 
Domnul Pero Tamas: Este prevăzut la buget, în referat.  
Domnul Cionca Iustin: Atunci nu există amendament? 
Domnul Pero Tamas: Nu există amendament, pentru că ...  
Domnul Cionca Iustin: Doamna secretar spune că nu este suficient şi că 

trebuie să fie prezentat şi aici.  
Domnul Pero Tamas: Nu este amendamentul meu, domnule preşedinte. 

Dumneavoastră aţi semnat referatul. 
Domnul Săbău Gheorghe: Domnul preşedinte, când am spus că nu 

sunteţi bine informat, am avut dreptate! Că nu aţi fost bine informat. 
Domnul Cionca Iustin: Numai puţin! Numai puţin! Referatul este al meu, 

este la punctul de la buget. 
Domnul Pero Tamas: Da.  
Domnul Cionca Iustin: Aici trebuie prezentat un amendament... 
Domnul Gligor Ioan: Nu era mai bine să cădeți de acord înainte şi să nu 

intrăm în discuţii din acestea cu amendamente şi fără.  
Domnul Cionca Iustin: Cine a vorbit? 
Domnul Gligor Ioan: Gligor! 
Domnul Cionca Iustin: Nu am auzit ce a spus. 
Domnul Gligor Ioan: Trebuia discutat înainte, nu când aţi prezentat 

proiectul, nu să faceţi aici jocuri politice şi tot felul de intervenţii, dacă vor sau 
nu vor. 

Domnul Cadar Răzvan: Nu mai bine s-ar pregăti la punctele de pe 
ordinea de zi, colegii de la PSD?  

Domnul Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Domnul Cionca Iustin: Nu v-am auzit acum, dar probabil că nu am pierdut 

nimic. Probabil că este o declaraţie politică, ce spuneţi.  
Domnul Sulincean Marius: Domnule preşedinte, aş avea eu ceva.... 
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Domnul Cionca Iustin: Bun. Numai puţin, domnul Sergiu Bîlcea prezintă 
un amendament, care se va regăsi şi la buget-finanţe. 

Domnul Bîlcea Sergiu: Bună-ziua, doamnelor şi domnilor! Am să-mi 
asum eu amendamentul discutat împreună cu domnul Pero Tamas, în cadrul 
comisiei de cultură. Fondul total al finanţărilor nerambursabile destinate 
activităţilor non profit pentru anul 2020, se majorează după cum urmează: 
Educaţie şi sănătate - 40 mii lei, Cultură tradiţională - 40 mii lei, Producţii 
editoriale - 20 mii lei,  Tineret - 60 mii lei, Activităţi sportive - 700 mii lei şi Turism 
şi protecţia mediului - 40 mii lei. Total fond 900 mii lei. La acest fond, vom 
adăuga o sumă de 500 mii lei. Datorită economiilor realizate la buget, pentru 
că au existat foarte multe evenimente, care nu au fost finanţate până la această 
dată, propunem către dumneavoastră o majorare de 500 mii lei, a sumei pentru 
finanţările nerambursabile aferente anului 2020.    

Domnul Cionca Iustin: Bun. Dacă sunt intervenţii? 
Domnul Moţ Petru: Da! Aş avea eu o intervenţie, domnul preşedinte! De 

fapt mai mult o întrebare ar fi, am înţeles din amendamentul asumat de domnul 
vicepreşedinte, că majorăm suma cu 500 mii lei. Însemnând că această sumă 
de 900 mii lei, o avem repartizată pe domenii de acțiune. Întrebarea mea este, 
dacă nu ar trebui să mergem mai departe cu amendamentul şi să repartizăm 
această sumă suplimentară, de 500 mii lei pe domenii de acțiune ...   

Domnul Cionca Iustin: Domnul Moţ, numai o secundă! V-a citit împărţirea 
pe fiecare secţiune, dacă vreţi o mai face o dată.   

 Domnul Moţ Petru: Eu am în faţă anexa iniţială şi mi s-a părut că nu 
există modificări.   

Domnul Bîlcea Sergiu: Domnul Moţ! Vă prezint modificările, am citit, îmi 
cer eu scuze, am citit prima oară, este adevărat Anexa iniţială şi vă citesc 
sumele propuse: Educaţie şi sănătate - 90 mii lei, Promovarea sportului de 
performanţă  - 950 mii lei, Tineret - 90 mii lei, Turism şi protecţia mediului - 90 
mii lei, Cultură tradiţională - 90 mii lei, Producţii editoriale - 90 mii lei. Cu alte 
cuvinte, propunem de fapt majorarea tuturor bugetelor până la o sumă egală 
în acest moment de 90 mii lei, pentru toate cele 4 axe. Este adevărat, sportul 
rămâne la o sumă ceva mai mare.    

Domnul Moţ Petru: Vedeţi domnule preşedinte, că atunci când greşiţi şi 
se întâmplă des, noi vă ajutăm.  

Domnul Cionca Iustin: Unde am greşit, domnul Moţ? 
Domnul Moţ Petru: Păi aţi citit altă sumă. 
Domnul Cionca Iustin: Eu nu am citit nimic, nu știu despre ce vorbiți. 
Domnul Moţ Petru: Mă refeream aşa, în general, ştiţi dumneavoastră. 
Domnul Cionca Iustin: Este un amendament, nu ştiu, poate nu este foarte 

clar. V-aţi obişnuit să vină toate de la mine. Domnul Moţ, mă auziţi? Domnul 
Moţ? Mă auziţi? 

Domnul Moţ Petru: Vă aud. 
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Domnul Cionca Iustin: V-aţi obişnuit ca toate proiectele de hotărâre să 
fie ale mele. A venit un amendament din partea unor colegi, despre care nici 
eu nu ştiam până acum, era discuţia să-l prezinte în plen şi astăzi am aflat şi 
eu care este amendamentul. Puteţi vota pentru sau împotrivă. Ideea care era, 
având în vedere faptul că noi astăzi avem puţini bolnavi de COVID în spital, şi 
că probabil se va ajunge la încetarea situaţiei de alertă, putem să revenim la 
viaţa normală şi să reluăm şi activităţile cultural-sportive, iar cu banii pe care i-
am economisit pe calendarul activităţilor culturale pe anul acesta, putem să-i 
repartizăm pe Legea 350, pentru aceste 5 sectoare pe care le-a enumerat 
domnul Bîlcea. Este un amendament, dacă doriţi îl votaţi, dacă nu, nu îl votaţi, 
după care votăm proiectul aşa cum l-am prezentat eu, adică cu 900 mii. Dacă 
mai sunt intervenţii? 

 Domnul Săbău Gheorghe: Vreau să spun şi eu un cuvânt, două. Că într-
adevăr am avut dreptate, când am spus că nu aţi fost informat, pentru că nu 
aţi ştiut cine trebuie să prezinte amendamentul. Iar domnul vicepreşedinte 
Bîlcea a venit nepregătit la această şedinţă. Mulţumesc!   

Domnul Cionca Iustin: Vrei să-i dai replică la domnul Săbău? La Diverse 
o să vă prezinte toată reţeaua de drumuri, pentru că aţi spus asta despre el, 
să vă arate că este pregătit.   

Domnul Săbău Gheorghe: Cu amendamentul, nu a fost pregătit! 
Domnul Cionca Iustin: Dumneavoastră nu aţi înţeles că l-a preluat 

dânsul, pentru că iniţiatorul nu a ştiut că trebuie să-l depună şi la punctul acesta 
şi la buget.  

Domnul Săbău Gheorghe: Dezorganizare totală la conducerea 
administrativă, la conducerea Consiliului Judeţean. 

Domnul Cionca Iustin: Bine, domnul Săbău, aveţi dreptate!  
Domnul Săbău Gheorghe: Normal.  
Domnul Cionca Iustin: Alte intervenţii? 
Domnul Sulincean Marius: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi! 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog, domnul Sulincean! 
Domnul Sulincean Marius: Nu cred că ar trebui să avem un amendament 

pe acest proiect de hotărâre, consider că suma care în primă instanţă a fost 
repartizată, este suficientă pentru situaţia în care ne aflăm în acest moment. 
Consider că dacă am făcut economii, pe unele capitole, sunt sigur că am găsi 
unde să puneţi banii respectivi în investiţii şi aş avea şi o recomandare, cei 900 
de mii iniţiali, care îi aveam pe acest proiect de hotărâre, care îi trimiteţi spre 
Centrul Cultural Judeţean şi asta cu notă de recomandare, să-i dăm toți 
Clubului sportiv UTA “Bătrâna Doamnă” care anul acesta are şanse mari să 
promoveze, probabil că şi acolo ar fi nevoie de un ajutor mai substanţial, ca să 
spun aşa, dar cred că este suficient atât, cât am avut în proiectul de hotărâre 
primit iniţial.  

Domnul Cionca Iustin: Mulţumesc domnul Sulincean, puteţi vota 
împotriva amendamentului şi o să comunic tuturor cluburilor din judeţul Arad,  
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cărora le plătim din banii aceştia arbitrajul, că dumneavoastră doriţi să luăm 
banii de la cluburi şi să-i dăm la UTA. Alte intervenţii?   

Domnul Sulincean Marius: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi! 
Domnul Cionca Iustin: Nu îmi spuneți că a fost o glumă. 
Domnul Sulincean Marius: Mai mult decât atât, şedinţa aceasta fiind 

publică şi mai mult decât atât, fiind live pe Facebook la această oră, cluburile 
respective vor fi informate. Fiţi convins că toate cluburile din judeţ iubesc clubul 
fanion din judeţul Arad, adică UTA. Și îşi doresc ca această echipă, să nu aibă 
o problemă financiară pe care noi am putea să o rezolvăm în felul acesta. 

Domnul Cionca Iustin: Am înțeles.  
Domnul Sulincean Marius: Sunt convins că o să găsiţi în viitorul nu foarte 

îndepărtat resurse financiare, ca să rezolvaţi şi arbitrajele de la celelalte cluburi 
din judeţ. Vă mulţumesc mult!         

Domnul Cionca Iustin: Am înţeles. Alte intervenţii? Nu sunt. Bănuiesc că 
totuși aici, vom avea vot, da sau nu şi o să vă rog să votăm nominal, prima 
dată amendamentul. Vă rog, doamna secretar!   

Doamna Lupu Silvana: Vot pentru amendament. Domnul Bîlcea? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bozga? Domnul Bozga? 
Domnul Bozga Doru: Pentru! Pentru! Mă auziţi? 
Doamna Lupu Silvana: Da. Domnul Cadar? 
Domnul Cadar Răzvan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac? Domnul Ciceac? Domnul 

Ciceac? 
Domnul Ciceac Vasile: M-aţi auzit? Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Domnul președinte?  
Domnul Cionca Iustin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Craivan?  
Doamna Craivan Camelia: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Doamna Crișan Corina: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Duruș? 
Domnul Duruș Daniel: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Feieș? Domnul Gligor? 
Domnul Gligor Ioan: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Lucaci?  
Domnul Lucaci Cornel: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Manguci? 
Domnul Manguci Ciprian: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Domnul Moșneag Ovidiu: Pentru! 
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Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț? Domnul Moț? 
Domnul Moț Petru: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Domnul Pădurean Petru: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pârv? 
Domnul Pârv Mihai: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pero?  
Domnul Pero Tamas: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? 
Domnul Plaveți Ioan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pop?  
Domnul Pop Alin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Popa?  
Doamna Popa Garofița: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Purcaru? Domnul Purcaru? Domnul 

Purcaru? Domnul Remețan? 
Domnul Remețan Florin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Retter? Domnul Retter? 
Domnul Retter Iosif: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Salașan? 
Domnul Salașan Cristian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Săbău? 
Domnul Săbău Gheorghe: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Stan? 
Doamna Stan Simona: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Trifon? Domnul Trifon? 
Domnul Trifon Daniel: Mă auziţi? Acum se aude! 
Doamna Lupu Silvana: Cum votaţi? 
Domnul Trifon Daniel: Şi eu sunt împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Domnul Ulici Ion: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Domnul Urzică Cristian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Încerc, cine nu s-a auzit, domnul Feieş? Domnul 

Feieş este la telefon, am să iau votul prin telefon. Domnul Feieş? 
Domnul Feieș Cristian: Vot pentru prin apel telefonic. 
Domnul Săbău Gheorghe: Nu se aude! 
Domnul Cionca Iustin: Am o întrebare? Aţi terminat? 
Doamna Lupu Silvana: A trecut amendamentul.  
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Amendamentul prezentat la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

fondului necesar pentru finanțările nerambursabile destinate activităților 
nonprofit de interes general aferente anului 2020 s-a aprobat cu 18 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieș Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian) și 13 voturi 
împotrivă (Duruș Daniel-Sorin, Craivan Camelia-Eugenia, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai, Pop Alin, Remeţan Florin, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea 
șiTrifon Daniel). 

 
Domnul Cionca Iustin: A trecut amendamentul. Pentru a scurta timpul, 

sunteţi de acord, bănuiesc că toată lumea îşi menţine votul şi pentru proiect, 
că să nu mai repetăm încă o dată apelul nominal.  

Domnul Săbău Gheorghe: Ba da.  
Domnul Cionca Iustin: Sau dacă sunt intervenţii, să ne spună cine 

votează altfel de data aceasta, pentru întreg proiectul. Am votat amendamentul 
şi acum votăm proiectul 18. Îşi schimbă cineva opţiunea? Sunteţi de acord să 
trecem să dublăm votul acesta pentru şi împotrivă, exact ca la amendament? 
Este în regulă doamna secretar, aşa? Dacă nu, faceţi apelul. Faceţi apelul! 

Domnul Moţ Petru: Domnul preşedinte! Eu v-aş sugera să parcurgem cu 
discuţii toate punctele şi atunci să supunem la vot, la final reluăm şi ne 
exprimăm fiecare pe rând la apelul nominal care se face, votul pentru toate 
punctele care au rămas nevotate până la acest moment. 

Domnul Cionca Iustin: Eu fac cum vreţi dumneavoastră. Am vrut să 
scurtăm timpul tot la sugestia ...  

Domnul Moţ Petru: Da. Am înţeles! Ar fi o procedură eficientă şi va fi în 
regulă.  

Domnul Cionca Iustin: Cum? 
Domnul Moţ Petru: Cred că ar fi o procedură mai eficientă ca şi timp. 
Domnul Cionca Iustin: De acord, eu nu am nimic împotrivă. Vreau din 

respect faţă de timpul tuturor, să nu pierdem timpul să auzim, pentru, pentru, 
pentru la toate proiectele unde nu am avut probleme.  

Domnul Moţ Petru: Da. De aceea propunem să parcurgem cu discuţii 
toate punctele, dumneavoastră să .... 

Domnul Cionca Iustin: Dar la punctul acesta ... 
Domnul Moţ Petru: Să intervenim fiecare unde avem de intervenit ... 
Domnul Cionca Iustin: Vreau să aud ... 
Domnul Moţ Petru: Şi pe urmă trecem la vot.  
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Domnul Cionca Iustin: Ca să nu fie discuţii ulterioare, haideţi să terminăm 
punctul acesta şi după aceea la următoarele facem cum vreţi dumneavoastră. 
Deci reluăm votul pentru proiectul de hotărâre integral cu amendamentul 
adoptat. Vă rog, doamna secretar! Da, de ce este blocat? 

Domnul Săbău Gheorghe: Şi cu tehnica aţi rămas în urmă domnul 
preşedinte! 

Domnul Cionca Iustin: Suntem cu tehnica, de pe vremea PSD-ului, nu 
am reuşit încă. 

Domnul Săbău Gheorghe: La Consiliul Judeţean? 
Domnul Cionca Iustin: Numai ce am scăpat de voi, după 7 ani. 
Domnul Săbău Gheorghe: Păi mai staţi puţin, o lună, două şi vă duceţi 

iar de unde aţi venit. Liniștiți! 
Domnul Cionca Iustin: Doamne fereşte!  Noi chiar vrem acum să 

informatizăm.   
Domnul Săbău Gheorghe: Ce să faceţi, că nu aţi făcut nimic până acum. 

Ce să mai faceţi? Târziu. 
Domnul Cionca Iustin: Aţi reuşit? Doamna secretar. 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni, vot pentru punctul 18 cu 

amendament. Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bîlcea? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bozga?  
Domnul Bozga Doru: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Domnul Cadar Răzvan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac?  
Domnul Ciceac Vasile: Dacă mă auziţi? Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul președinte?  
Domnul Cionca Iustin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Craivan?  
Doamna Craivan Camelia: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Doamna Crișan Corina: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Duruș? 
Domnul Duruș Daniel: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Feieș? 
Domnul Feieș Cristian: Vot pentru prin apel telefonic. 
Doamna Lupu Silvana:Domnul Gligor? Domnul Gligor? 
Domnul Gligor Ioan: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Lucaci?  
Domnul Lucaci Cornel: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Manguci? 
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Domnul Manguci Ciprian: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Domnul Moșneag Ovidiu: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț?  
Domnul Moț Petru: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Domnul Pădurean Petru: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pârv? 
Domnul Pârv Mihai: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pero? Domnul Pero? 
Domnul Pero Tamas: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? 
Domnul Plaveți Ioan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pop?  
Domnul Pop Alin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Popa?  
Doamna Popa Garofița: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Purcaru? Domnul Remețan? 
Domnul Remețan Florin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Retter? Domnul Retter? Domnul 

Salașan? 
Domnul Salașan Cristian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Săbău? 
Domnul Săbău Gheorghe: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Stan? 
Doamna Stan Simona: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Trifon? Domnul Trifon? 
Domnul Trifon Daniel: Împotrivă! Aţi auzit? 
Doamna Lupu Silvana: Da, da. Domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Domnul Ulici Ion: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Domnul Urzică Cristian: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Mulţumesc! 
 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 

contractelor de finanţare nerambursabilă pentru activităţile nonprofit de interes 
general aferente anului 2020 – iniţiativa preşedintelui. 
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Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Metodologiilor de atribuire a contractelor de finanţare nerambursabilă pentru 
activităţile nonprofit de interes general aferente anului 2020. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. 

 
 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale - 

bilanţul, contul de profit şi pierdere, situația activelor imobilizate, situația 
modificărilor capitalului propriu, situația fluxurilor de numerar, date informative 
și note explicative asupra situațiilor financiare pe anul 2019 ale Regiei 
Autonome Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad și distribuirea profitului net 
aferent anului 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Trecem la punctul următor. Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale - bilanţul, contul de profit şi 
pierdere, situația activelor imobilizate, situația modificărilor capitalului propriu, 
situația fluxurilor de numerar, date informative și note explicative asupra 
situațiilor financiare pe anul 2019 ale Regiei Autonome Administraţia Zonei 
Libere Curtici-Arad și distribuirea profitului net aferent anului 2019. Dacă sunt 
intervenţii? 

Domnul Săbău Gheorghe: Am o intervenţie aici, domnule preşedinte! 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog, domnul Săbău! 
Domnul Săbău Gheorghe: Cred că redevenţa care revine Consililui 

Judeţean de 3 miliarde, din cele 6 miliarde profit este foarte mică. Şi mai cred 
că această sumă de 3 miliarde, care o primim noi ca redevenţă, cred că au 
încasat-o din taxarea persoanelor şi a mijloacelor de transport care intră în 
Zona Liberă. Pentru că vreau să vă spun că şi persoanele care distribuie 
corespondenţa în interiorul Zonei Libere, sunt taxate cu 15 lei. Da, nu am greşit. 
În acelaşi timp, mă întreb de ce mai este numită această instituţie, impropriu, 
Zona Liberă, şi nu o trecem direct în subordinea Consiliului Judeţean, ca un 
serviciu eventual, pentru că, destinaţia ei atunci când s-a constituit această 
Zonă Liberă, a fost alta. Acum nu mai are obiectul muncii. Mulţumesc!    

Domnul Cionca Iustin: Domnul Săbău, care este întrebarea? 
Domnul Săbău Gheorghe: Întrebarea este, de ce nu desfiinţăm această 

Zonă Liberă? Nu este zonă liberă! De ce i se spune zonă liberă? 
Domnul Cionca Iustin: O discutăm la Diverse, dacă sunteţi de acord?  
Domnul Săbău Gheorghe: De ce? Pentru că este în legătură cu ... 
Domnul Cionca Iustin: Nu este pe punctul de pe ordinea de zi. 
Domnul Săbău Gheorghe: Ba da, este pe punct. 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Săbău!  
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Domnul Săbău Gheorghe: Da! 
Domnul Cionca Iustin: Noi dacă vreţi putem discuta despre Zona Liberă 

multe lucruri. Dar noi astăzi discutăm dacă aprobăm sau nu situaţiile financiare 
anuale. Aveţi... 

Domnul Săbău Gheorghe: Este un subiect legat de proiectul de hotărâre. 
Domnul Cionca Iustin: Pe care sunt de acord să-l discutăm la Diverse, 

nu aici. 
Domnul Săbău Gheorghe: Eu nu sunt de acord, dar mă rog, nu îl votăm 

atunci. 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Este problema dumneavoastră, dacă la 

fiecare subiect mă duceţi pe lângă subiect şi începem să discutăm, noi nu o să 
terminăm şedinţa asta până mâine. 

Domnul Săbău Gheorghe: Nu am înţeles. Dar nu este legat de Zona 
Liberă? 

Domnul Cionca Iustin: Nu este legat de situaţia financiară anuală. Dar v-
am spus, la Diverse ... 

Domnul Săbău Gheorghe: De ce primim aşa puţină redevenţă? 
Domnul Cionca Iustin: Numai puţin, la Diverse putem să o discutăm, dar 

eu vă propun altceva. Nu vreţi să facem o dezbatere cu doamna director la 
care să o invităm şi să avem o discuţie cu dânsa pe toate problemele pe care 
vreţi să le ridicaţi? 

Domnul Săbău Gheorghe: Redevenţa, faptul că redevenţa este mică, 
este legat de subiect acum, nu?  

Domnul Cionca Iustin: Nu este legat. Că nu am eu cum să o măresc. Tot 
cu doamna director trebuie să o discutaţi şi cu Consiliul de Administraţie, de 
acolo. 

Domnul Săbău Gheorghe: Atunci ce rol mai aveţi? Lăsaţi-ne să vorbim 
direct cu şefii de instituţii. 

Domnul Cionca Iustin: Domnul Săbău! Domnul Săbău! Eu îmi doresc o 
redevenţă cât mai mare, dar asta este. Eu nu pot să vă spun altă redevenţă 
decât cea care s-a plătit. Şi eu sunt de acord cu dumneavoastră că este mică 
şi ce am rezolvat cu asta?  

Domnul Săbău Gheorghe: Să facem să fie mai mare. 
Domnul Cionca Iustin: Noi?   
Domnul Săbău Gheorghe: Zona Liberă! 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Atunci nu vreţi să o discutaţi cu Zona Liberă? 

Este regie autonomă, vă reamintesc. 
Domnul Săbău Gheorghe: Bun. O discutăm atunci cu doamna directoare. 
Domnul Cionca Iustin: Perfect de acord. Aştept din partea 

dumneavoastră când doriţi la Consiliu, sau unde doriţi dumneavoastră, să 
avem o discuţie aprofundată. Dacă sunt discuţii legate de aprobarea situaţiilor 
financiare anuale? Dacă nu sunt, vă propun să trecem la punctul 21. 
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Punctul 20 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 128/30.04.2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 128/30.04.2020 pentru modificarea 
art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind 
aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2020. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 
Am spus că peste punctul 22, vom trece, avem și acolo un amendament.  

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.12.2019 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de 

execuţie ale bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data 
de 31.12.2019. Dacă sunt intervenţii? 

Domnul Moţ Petru: Am eu o intervenţie aici, domnule preşedinte! Am 
studiat bineînţeles cu atenţie materialele de şedinţă şi am văzut mai multe cifre 
care mi-au sărit în ochi. Bănuiesc că nu este cazul să le reiau pe toate, pentru 
că sunt convins că şi ceilalţi colegi le-au studiat. Însă nu pot să nu observ faptul 
că aveam dreptate la mijlocul anului trecut, când atrăgeam atenţia asupra 
faptului că este posibil să nu cheltuim banii aşa cum ne-am dori şi practic să 
nu realizăm investiţii pe măsura posibilităților, de care să beneficieze locuitorii 
judeţului Arad. Aş vrea să remarc faptul că, gradul de (neinteligibil). Cred că 
este cazul să reiau, pentru că am fost oprit, voiam doar să spun două lucruri, 
şi anume faptul că, cu scuzele dacă mă repet, pentru că nu am sesizat de la 
început că am fost blocat, (neinteligibil) ... două cifre sunt destul de importante 
61,3% venituri realizate, gradul de realizare a veniturilor şi 42,62% la cheltuieli. 
Cred că ar trebui să lucrăm mai mult şi să încercăm să fim mai performanţi, 
astfel ca locuitorii judeţului Arad să beneficieze de investiţiile pe care le merită, 
ori aceste cifre şi dacă mă uit şi la cifrele de pe primul semestru, din anul 
următor sunt destul de îngrijorătoare. Dacă anul acesta mai putem invoca 
pandemia de COVID, care să spun că a împiedicat anumite lucruri, nu avem 
nicio scuză pentru puţinele realizări din anul trecut. De aceea vă îndemn 
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domnule preşedinte, să fiţi mai atent şi la sugestiile noastre şi atunci când 
tragem semnale de alarmă, să nu o facem chiar degeaba. Mulţumesc frumos! 

 Domnul Cionca Iustin: Şi eu vă mulţumesc, domnul Moţ! Sunt foarte 
atent la toate recomandările dumneavoastră şi să ştiţi că le transmit totdeauna 
celor din executiv. Doriţi un răspuns din partea doamnei director economic?      

Domnul Moţ Petru: Nu doresc, este doar o constatare a cifrelor care s-
au prezentat în referat şi în raport. Și aş vrea cu toţii, să încercăm să politizăm 
mai puţin, să nu facem aşa cum face domnul vicepreşedinte Cadar, orice 
subiect îl politizăm şi să fim performanţi în administraţie pentru cetăţenii 
Aradului.     

Domnul Cionca Iustin: Da. Scuzaţi-ne, noi tot uităm că dumneavoastră 
nu sunteţi oameni politici şi tot exagerăm cu politica asta. Iertaţi-ne, o să 
încercăm pe viitor să nu mai politizăm. Alte intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii, 
trecem la punctul 24.   

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.03.2020 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de 

execuţie ale bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data 
de 31.03.2020. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt.  

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind achiziția unui număr de minim 500.000 de 

măști de protecție și distribuirea acestora gratuit către populația județului Arad 
– iniţiativă consilieri judeţeni. 

 
Domnul Cionca Iustin: Trecem la punctul numărul 25. Proiect de hotărâre 

privind achiziția unui număr de minim 500.000 de măști de protecție și 
distribuirea acestora gratuit către populația județului Arad. Bănuiesc, că o să 
votaţi şi iniţiatorii împotriva acestui proiect. Pentru că după cum ştiţi, deja există 
reglementat prin hotărâre de guvern, guvernul şi-a asumat să facă lucrul acesta. 
În al doilea rând, propunerea dumneavoastră, v-am spus acum o lună când aţi 
depus-o că este ilegală. Există un referat care v-a fost adus la cunoștință. Din 
banii de investiţii nu putem să folosim bani pentru cumpărarea măştilor şi nici la 
tablete în viitor. Așa că acest proiect este şi ilegal pe lângă faptul că nu mai este 
oportun. Dacă sunt intervenţii? 

Domnul Pop Alin: Domnule preşedinte, aş avea eu o intervenţie! 
Domnul Cadar Răzvan: Au venit, nepregătiți. 
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Domnul Pop Alin: Legat de acest...(neinteligibil). 
Domnul Cionca Iustin: Numai puţin! Nu vă auzim. Domnul Alin Pop, mă 

auziţi? 
Domnul Pop Alin:  Eu vă aud acum. 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Pop Alin: Legat de acest punct ce este pe ordinea de zi pe care 

noi consilierii judeţeni l-am iniţiat, pentru achiziţia a minim 500 mii de măşti, 
considerăm că este oportun. Având în vedere că nu ne putem baza pe guvern, 
că vor aloca ei bani. Așa cum nici până acum nu au alocat bani pentru tabletele 
care erau necesare pentru elevi. Sau ce au alocat este insuficient. Și având în 
vedere că situația cu infecția cu COVID-19 continuă, nu putem să ne bazăm că 
se va reduce din iunie și purtarea măștii este obligatorie în continuare și după 1 
iunie. Iar legat de faptul că este ilegală, mi se pare prea mult spus, pentru că nu 
vă oprește nimic să alocați bani pentru achiziția de măști. Noi nu v-am spus din 
ce zonă trebuie să luați banii, aceasta rămâne la latitudinea dumneavoastră să 
hotărâți de unde luați banii, pentru achiziția de măști. De asta aveți aparat 
propriu.    

Domnul Cionca Iustin: Domnul Pop!  
Domnul Pop Alin: Deci asta cu ilegalitatea, mi se pare greșit. 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Pop! Dacă doriți să lungim ședința 

aceasta, dar eu o să vă citesc două pagini, semnate de reprezentanții aparatului 
nostru pe care sper că-l respectați și dumneavoastră, așa cum îl respect și eu.  

Domnul Pop Alin: Da. 
Domnul Cionca Iustin: Și la urmă să-mi spuneți dacă în calitate de 

consilier județean, respectăm punctul de vedere al specialiștilor sau suntem mai 
specialiști ca ei. Așa că dați-mi voie, scuze de la colegi, dar văd că domnul Pop 
insistă și cei de la PSD să le citim, raportul privind achiziția unui număr minim 
de 500 de mii de măști, pentru distribuirea gratuită a acestora către populație. 
În conformitate cu prevederile art. 182 alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cod votat de dumneavoastră, dragi colegi. Mă gândesc că 
vreți să-l respectați, dacă colegii din Parlament l-au votat. Direcția Economică-
Serviciul Buget, în calitate de compartiment de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Arad, am analizat cererea, proiectul de 
hotărâre și expunerea de motive formulată de către consilierii... nu vă mai citesc, 
care sunt aici. Precizăm faptul că în situația acestui proiect de hotărâre sunt 
incidente următoarele prevederi legale, după cum urmează: Prevederile art. 2 
alin. (5), art. 14, art. 15, art. 17, art. 19 alin. (2),  art. 49 alin. (4) și (5), art. 58 
alin. (1) lit. a din Legea nr. 273/2006 privind finanțele publice locale, cu 
modificările și completările ulterioare. Prevederile art. 22 din O.U.G. nr. 50 din 
17 aprilie 2020 cu privire la rectificarea bugetului de stat pe anul 2020. 
Prevederile art.1 alin. (1) din Anexa nr. 2 la H.G. nr. 394/18.05.2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru 
prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID – 19. Prevederile art. 
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173 alin. (1) lit. b și alin. (3) lit. a din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare. Și atunci le luăm pe rând. 
Conform prevederilor legii finanțelor publice locale Legea nr. 273/2006, 
cheltuielile bugetare au destinație precisă și limitată și sunt determinate de 
autorizările conținute în legi speciale și în legile bugetare anuale. Ascultați foarte 
atent, nici o cheltuială nu poate fi înscrisă în bugete și nici nu poate fi angajată 
și efectuată din aceste bugete, dacă nu există bază legală pentru cheltuiala 
respectivă. Păi în cazul acesta nu există bază legală. Nici o cheltuială din fonduri 
publice nu poate fi angajată, ordonanțată și plătită dacă nu este aprobată, potrivit 
legii, și dacă nu are prevederi bugetare și surse de finanțare. Din fondul de 
rezervă bugetară constituit în bugetul local, consiliile județene pot aproba 
acordarea de ajutoare către unitățile administrativ – teritoriale aflate în situații de 
extremă dificultate la cererea publică a primarilor acestor unități sau din inițiativă 
proprie. Totodată, în conformitate cu principiul proporționalități resursele 
financiare ale unităților administrativ-teritoriale trebuie să fie proporționale cu 
responsabilitățile autorităților publice locale stabilite prin lege. Achiziția și 
distribuirea de măști către populația județului Arad intră în atribuțiile fiecărei 
unități administrativ- teritoriale potrivit ariei și pe raza sa de competență. Mai 
mult, Guvernul României, prin Ministerul Sănătății, va pune la dispoziția acestor 
autorități publice locale, necesarul de măști de protecție pentru familiile și 
persoanele defavorizate de pe raza unităților administrativ – teritoriale 
respective, conform art. 1 alin. (1) din Anexa nr. 2 la H.G. nr. 394/18.05.2020 
privind declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia 
pentru prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID - 19. Potrivit 
prevederilor art. 22 din O.U.G. nr. 50/2020, Ordonanța de urgență cu privire la 
rectificarea bugetului de stat pe anul 2020, utilizarea  din excedentul bugetar al 
anilor precedenți rămas nerepartizat, pentru asigurarea fondurilor necesare 
pentru aplicarea măsurilor de combatere și prevenire a răspândirii infectării cu 
coronavirusul COVID-19 este posibilă doar pentru activitatea proprie a Județului 
Arad și a instituțiilor publice subordonate Consiliului Județean Arad. În sensul 
celor de mai sus, propunem respingerea Proiectului de hotărâre privind achiziția 
unui număr de minim 500.000 de măști și distribuirea gratuită a acestora către 
populația județului Arad, întrucât nu este temei legal pentru adoptarea ei. Clar, 
domnul Pop? 

Domnul Pop Alin: Domnule președinte! Atunci să vă dau eu o soluție mai 
simplă.  Dacă tot ... 

Domnul Cionca Iustin: Ia dați-mi, că dumneavoastră aveți soluții simple. 
Numai să fie și legală.   

Domnul Pop Alin: Foarte legală! Așa cum ați alocat bani către primării 
pentru a-și putea plăti transportul public, da, așa puteți aloca bani pentru măști 
și tablete.  

Domnul Cionca Iustin: Când am alocat bani pentru a plăti transportul 
public?  
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Domnul Pop Alin: Domnul președinte! 
Domnul Cionca Iustin: Dacă îmi arătați unde am plătit asta, atunci eu nu 

mă mai contrazic. 
Domnul Pop Alin: Plătesc indirect. Acum nu vă faceți că nu știți.  
Domnul Cionca Iustin: Nu, chiar nu știu. 
Domnul Pop Alin: Am înțeles! 
Domnul Țolea Adrian: Domnule președinte! Doresc și eu să intervin! 
Domnul Cionca Iustin: Imediat, numai să termine domnul Pop! 
Domnul Țolea Adrian: Păi pe dânsul voiam să-l întreb ceva. 
Domnul Cionca Iustin: Numai să termine dânsul și o să vă dau cuvântul, 

domnul Țolea! Domnul Pop, vă ascult.  
Domnul Pop Alin: Deci la fel cum s-au alocat banii din bugetul inițial, 

pentru anumite investiții, către primării, da? Și din banii respectivi se plătesc la 
ora actuală transportul public. La fel puteți aloca și ... 

Domnul Cionca Iustin:  Domnul Pop, vedeți că dezinformați! 
Domnul Pop Alin: Nu dezinformez. 
Domnul Cionca Iustin: Dumneavoastră chiar nu cunoașteți legea? Din 

bugetul de investiții, nu se poate plăti altă cheltuială, punct. 
Domnul Pop Alin: Atunci să vedem execuția bugetară a primăriilor și să 

vedem acolo cum se face.  
Domnul Cionca Iustin: Vă rog frumos să o faceți! Vă garantez că nu veți 

găsi așa ceva. Este deturnare de fonduri și este ilegală.  
Domnul Pop Alin: De unde trebuie să finanțeze, cheltuiala asta?   
Domnul Țolea Adrian: Da. Domnul președinte! Doresc să-l întreb pe 

domnul Pop Alin, dânsul este consilierul primarului Bimbo de la Livada?  
Domnul Cionca Iustin: Nu pot să cred! 
Domnul Țolea Adrian: Domnul Pop Alin! 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Pop? Domnul Pop? 
Domnul Țolea Adrian: Sunteți consilierul primarului de la Livada? 
Domnul Săbău Gheorghe: Dar ce legătură are ordinea de zi cu.. 
Domnul Țolea Adrian: Are foarte mare legătură, că așa se întâmplă și la 

Livada.  
Domnul Săbău Gheorghe: Ce legătură? 
Domnul Țolea Adrian: Se deturnează fondurile publice, primarul a vrut să 

înființeze centrul de carantină în mijlocul comunei.  
Domnul Săbău Gheorghe: Asta este dispută politică, rezolvați-vă acolo. 
Domnul Țolea Adrian: A cumpărat măști fără aprobare bugetară ... 
Domnul Săbău Gheorghe: Domnul președinte, la diverse! 
Domnul Țolea Adrian: Și dacă dânsul este consilierul primarului de la 

Livada, poate ne spune dacă este la PSD sau la PNL? 
Domnul Săbău Gheorghe: La diverse, domnul Țolea! 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Săbău, aveți dreptate! Domnul Țolea 

sunteți de acord să mutăm subiectul la diverse, că mă interesează foarte mult?    
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Domnul Țolea Adrian: Da, da. Vreau să-mi răspundă domnul Pop, chiar 
sunt foarte curios, pentru că se explică foarte multe lucruri. 

Domnul Săbău Gheorghe: La diverse! 
Domnul Cionca Iustin: Până atunci îi dăm timp să se uite, să vadă, pentru 

că eu nu cred că este așa.  
Domnul Gligor Ioan: Domnule președinte, doar o mică replică dacă îmi 

permiteți vă rog frumos ! Gligor sunt! 
Domnul Cionca Iustin: Nu vreți la Diverse? 
Domnul Săbău Gheorghe: La Diverse! La Diverse! 
Domnul Cionca Iustin: Uitați domnul Săbău, care este totuși liderul 

dumneavoastră acolo de vârstă.  
Domnul Săbău Gheorghe: Nu la el mă refeream, la Țolea, la Adi.  
Domnul Cionca Iustin: Dar la Gligor, îi dați voie? 
Domnul Săbău Gheorghe: Da, normal.  
Domnul Cionca Iustin: Bine. 
Domnul Săbău Gheorghe: Chiar vă rog! 
Domnul Cionca Iustin: Nu îi dau voie eu atunci. Nu vreți domnul Gligor, 

să mutăm toată povestea asta, la Diverse? Scăpăm lucrurile de sub control și 
eu nu știu...  

Domnul Gligor Ioan: Domnule președinte! 
Domnul Cionca Iustin: O să dați replica ... 
Domnul Gligor Ioan: Domnul primar de la Livada este afișat peste tot, că 

este membru PNL. Că face parte din Partidul Național Liberal, nu are decât 
domnul Țolea să-l întrebe pe cine are sau nu are consilier. Vă mulțumesc! 

Domnul Cionca Iustin:  Bine.  
Domnul Țolea Adrian: Îl întreb pe domnul Pop Alin, dacă dânsul este în 

PSD sau în PNL?  
Domnul Cionca Iustin: Domnul Gligor! 
Domnul Săbău Gheorghe: PNL.  
Domnul Cionca Iustin: Vedeți că sunteți într-o ședință publică. 

Dumneavoastră spuneți că domnul primar de la Livada ... 
Domnul Gligor Ioan: Domnul primar s-a afișat peste tot, face politica PNL-

ului și că dumnealui este în PNL.  
Domnul Cionca Iustin: Este politica PNL-ului, să-l țină consilier pe domnul 

Pop, consilier județean PSD? 
Domnul Gligor Ioan: A fost la lansarea de candidat, l-am întrebat și direct 

pe domnul primar pentru că dumnealui este în (neinteligibil) PNL și nu are decât 
să-l întrebe cum focalizează ce face acolo, este treaba dumnealui.  

Domnul Țolea Adrian: Ne poate spune domnul Pop și ne lămurim cu 
aceste practici de deturnare a fondurilor publice.  

Domnul Săbău Gheorghe: Domnul Țolea, la Diverse v-a spus domnul 
președinte! 

Domnul Țolea Adrian: Am înțeles, da. 
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Domnul Cionca Iustin: Deci domnul Țolea la Diverse. Domnul Gligor mai 
doriți să interveniți pe subiectul acesta cu domnul Pop, consilier la primarul de 
la Livada. 

Domnul Gligor Ioan: Mulțumesc domnule președinte, mulțumesc. La 
Diverse o să discutăm.  

Domnul Săbău Gheorghe: Am o întrebare domnule președinte, dacă se 
poate! 

Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Săbău Gheorghe: O întrebare! 
Domnul Cionca Iustin: Legat de subiectul acesta? 
Domnul Săbău Gheorghe: Sigur, sigur! Am vrut să întreb dacă pentru 

unitățile de învățămât subordonate Consililui Județean asigurați măști și tablete. 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Săbău, este trist că dumneavoastră care 

votați toate hotărârile astea de rectificare bugetară, prin care am alocat banii 
aceștia, nu știți. 

Domnul Săbău Gheorghe: Eu vă întreb pe dumneavoastră! 
Domnul Cionca Iustin: Uite vă fac plăcerea asta, de a primi răspunsul 

acesta de la mine. Da. Prin votul dumneavoastră, adică inclusiv cu votul 
dumneavoastră, asigurăm. 

Domnul Săbău Gheorghe: Corect, legal. 
Domnul Cionca Iustin: Absolut legal. Păi v-am citit din lege, ce spune 

aparatul ...  
Domnul Săbău Gheorghe: Da, da. Voiam să-mi confirmați! 
Domnul Cionca Iustin: Întrebarea mea este, aflând că este ilegal proiectul 

dumneavoastră...  
Domnul Gligor Ioan: Domnule președinte! Tot o întrebare, dacă îmi 

permiteți! 
Domnul Cionca Iustin: Da, domnul Gligor! 
Domnul Gligor Ioan: Domnul președinte! Doar o intervenție scurtă legat 

de propria inițiativă, unde puteți să alocați bani pentru UAT-urile unde se 
consideră că ar avea necesități, pentru anumite familii nefavorizate. De ce nu 
ați avut propria inițiativă, să alocați aceste sume de bani în vederea achiziționării 
acelor măști. Ba mai mult și tabletele pentru că aveau nevoie ... 

Domnul Cionca Iustin: Domnul Gligor! 
Domnul Gligor Ioan: Ba mai mult copii cu dificultăți, care nu pot participa 

la studii.  
Domnul Cionca Iustin: Domnul Gligor! Cu regret vă spun că am impresia 

că am citit două pagini degeaba. Dumneavoastră nu ați auzit ce am spus eu.  
Domnul Gligor Ioan: Din propria inițiativă ați fi putut aloca. Ori la 

solicitarea UAT-urilor ...  
Domnul Cionca Iustin: Auziți! Aveți referatul în față? Citiți încă o dată să 

vedeți ce are voie Consiliul Județean să facă. Răspunsul la întrebarea 
dumneavoastră, nu puteam. Bugetul județului se votează o dată, după care 
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rectificarea se face după 1 iulie. Da? Nu poți să faci când vrei lucrurile astea. 
Excepția a reprezentat-o situația de urgență, dar v-am citit și acum … 

Domnul Gligor Ioan: Dar tocmai la asta mă refer. Este o situație de 
urgență și ... 

Domnul Cionca Iustin: Ce s-a întâmplat pe situația de urgență. Ați primit 
toate răspunsurile. Inițiativa dumneavoastră este să ... 

Domnul Gligor Ioan: Domnule președinte! Ați afirmat, că este legal din 
propria inițiativă pentru familiile defavorizare, dacă UAT-ul cere sau din propria 
inițiativă. 

Domnul Cionca Iustin: Scoateți din context. Eu nu am afirmat nimic, eu 
v-am citit din lege. Dar legea... 

Domnul Gligor Ioan: Legea nu spune că dacă solicită UAT-ul sau din 
propria inițiativă? Scrie, dar nu la măștile dumneavoastră! Nu la măști, la 
materiale de protecție, pentru a proteja cetățenii, pentru familii defavorizate. Dar 
la ce se referă atunci? La ce mai era nevoie de ordonanță de guvern, dacă nu 
era necesară pentru apărarea împotriva pandemiei, împotriva COVID-lui?  

Domnul Cionca Iustin: Vă citesc încă o dată să-mi spuneți și mie.  
Domnul Gligor Ioan: (Neinteligibil).   
Domnul Cionca Iustin: Totodată, în conformitate cu principiul 

proporționalități, resursele financiare ale unităților administrativ-teritoriale 
trebuie să fie proporționale cu responsabilitățile autorităților publice locale 
stabilite prin lege. Din fondul de rezervă ascultați atent, bugetară, constituit în 
bugetul local, consiliile județene pot aproba acordarea de ajutoare către unitățile 
administrativ – teritoriale aflate în situații de extremă dificultate, la cererea 
publică a primarilor acestor unități sau din inițiativă proprie. Care credeți 
dumneavoastră că este unitatea administrativ-teritorială, aflată în situație de 
extremă dificultate și arătați-mi unde au făcut cerere publică acești primari, sau 
de ce aș avea eu ... Nu găsesc situația asta nicăieri.    

Domnul Gligor Ioan: Deci să înțeleg că există o analiză asupra tuturor 
UAT-urilor și nu avem niciunde probleme vis-a-vis de asemenea aspecte. 

Domnul Cionca Iustin: Nu avem niciunde o situație de extremă.   
Domnul Gligor Ioan: Nu au fost semnalate. Și nu a fost semnalat un 

asemenea aspect.   
Domnul Cionca Iustin: Domnul Gligor, românește vă spun. 
Domnul Gligor Ioan: Am înțeles. Noi nu am constatat deocamdată nimic. 
Domnul Cadar Răzvan: Domnule președinte! 
Domnul Gligor Ioan: Nu am găsit niciun UAT în care să existe extremă 

urgență. 
Domnul Cionca Iustin: Ați găsit dumneavoastră? 
Domnul Gligor Ioan: Bun. O să căutăm atunci, dacă dumneavoastră 

spuneți că nu există, o să venim cu ... 
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Domnul Cionca Iustin: Auzi, dacă găsiți, spuneți primarului să facă o 
cerere către Consiliul Județean numai că trebuie motivată, de ce vă trebuie 
măști în localitatea respectivă. 

Domnul Cadar Răzvan: Domnul președinte, populism ieftin, marca PSD! 
Domnul Cionca Iustin: (Neinteligibil), dumneavoastră înțelegeți acum, că 

mă plimbați acum de la “Ana la Caiafa” ați venit cu un proiect care este ilegal și 
încercați acum să mă plimbați prin toată legislația, nu este legal proiectul 
dumneavoastră. Îl susțineți așa ilegal? 

Domnul Săbău Gheorghe: Da, da. 
Domnul Cionca Iustin: Bun, domnul Săbău!  Dacă dumneavoastră în 

dispreț față de lege, treceți peste punctul de vedere al funcționarilor care vă spun 
că nu este legal votați pentru, noi votăm împotrivă. Vă rog doamna Silvana, să 
treceți la vot!  

Domnul Gligor Ioan: De ce ați pus proiectul pe ordinea de zi, dacă este 
ilegal? 

Domnul Cionca Iustin: Domnule, eu sunt obligat să pun pe ordinea de zi 
toate prostiile dumneavoastră! V-am rugat când l-ați depus, să nu-l depuneți că 
nu este legal. Și ați spus că, nu domnule, lăsați să muncească funcționarii, că 
nu au altceva de lucru, numai să vă răspundă la toate inepțiile.   

Domnul Gligor Ioan: În celelalte ședințe ... Domnul președinte! În celelalte 
ședințe ne-ați spus că ne veți prezenta că este ilegal, că nu veți pune pe ordinea 
de zi. Acum ne-am trezit că este pe ordinea de zi, de fapt ilegal.   

Domnul Cionca Iustin: Domnul Gligor, v-am rugat să-l retrageți, că este 
ilegal, să nu muncim. Și ați spus lăsați să muncească!  

Domnul Gligor Ioan: Nu. Ne-ați spus că ne veți prezenta toate 
documentele care atestă că este ilegal. Ori în momentul în care l-ați pus pe 
ordinea de zi, noi îl considerăm că este legal. Nu ar trebui să treacă fără avizul 
de legalitate al secretarului. 

Domnul Cionca Iustin: Bun. Este în regulă! Domnul Gligor am înțeles, 
sper că măcar colegii dumneavoastră să nu aibă același punct de vedere, măcar 
Moț, care eu zic că este de meserie. Să nu creadă că orice punem pe ordinea 
de zi este legal. Eu trebuie să pun pe ordinea de zi, orice aberație de-a 
dumneavoastră pentru că așa mă obligă legea. Dar pot să vă atrag atenția că 
este ilegal. Nu vreți să acceptați, votați și noi o să arătăm lumii ce respect aveți 
față de lege. Treceți la vot, vă rog! 

Doamna Lupu Silvana: Deci vot pentru punctul 25. Domnul Bîlcea? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Pentru, a împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Abținere!  
Domnul Gligor Ioan: Ați consemnat votul pentru, așa s-a exprimat! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Abținere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bozga?  
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Domnul Bozga Doru: Împotrivă!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Domnul Cadar Răzvan: Împotrivă! La Arad legalitatea se raportează la 

domnul Fifor, probabil. 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac?  
Domnul Ciceac Vasile: Dacă mă auziţi? Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul președinte?  
Domnul Cionca Iustin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Craivan?  
Doamna Craivan Camelia: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Doamna Crișan Corina: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Duruș? Domnul Duruș? Domnul Feieș? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Prin apel telefon, domnul Feieș este împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Gligor?  
Domnul Gligor Ioan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Lucaci?  
Domnul Lucaci Cornel: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Manguci? 
Domnul Manguci Ciprian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Domnul Moșneag Ovidiu: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț?  
Domnul Moț Petru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Domnul Pădurean Petru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pârv? 
Domnul Pârv Mihai: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pero?  
Domnul Pero Tamas: Abținere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? 
Domnul Plaveți Ioan: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pop?  
Domnul Pop Alin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Popa?  
Doamna Popa Garofița: Împotrivă!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Purcaru? Domnul Remețan? 
Domnul Remețan Florin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Retter? Domnul Salașan? 
Domnul Salașan Cristian: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Săbău? 
Domnul Săbău Gheorghe: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Stan? 
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Doamna Stan Simona: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: Domnul Cadar, mă auziți? Ca de fiecare dată, 

pentru cetățenii județului Arad și în folosul lor, pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Trifon?  
Domnul Trifon Daniel: Abținere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Domnul Ulici Ion: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Domnul Urzică Cristian: Împotrivă!  
Doamna Lupu Silvana: Mulţumesc! Nu a trecut.   
Domnul Cionca Iustin: Am o veste proastă, nu a trecut. Domnul Moț, m-

ai uimit astăzi! Numai de la dumneavoastră nu mă așteptam să votați pentru 
încălcarea legii. Dar ce nu facem noi pentru partid? 

Domnul Moț Petru: Domnul președinte, lăsați treceți la următorul punct,  
să nu mai politizăm.  

Domnul Cionca Iustin: Păi nu că o să faceți aceeași prostie și la următorul 
punct și așa o să vă descalificați în fața oamenilor.  

Domnul Moț Petru: Nu este adevărat. 
 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind achiziția unui număr de minim 5.000 tablete 

și distribuirea gratuită a acestora către populația școlară din localitățile rurale ale 
județului Arad – iniţiativă consilieri judeţeni. 

Domnul Cionca Iustin: Deci la următorul punct cereți în populismul 
dumneavoastră deja bine cunoscut, să cumpărăm un minim de 5.000 de tablete 
și atribuirea gratis a acestora către populație școlară din localitățile rurale ale 
județului Arad. Vă mai mențineți amendamentul acesta? 

Domnul Cadar Răzvan: Să-l întrebe pe domnul Fifor! 
Domnul Moț Petru: Este proiect de hotărâre! 
Domnul Sulincean Marius: Da, domnule președinte! Îl menținem.  
Domnul Săbău Gheorghe: Îl întrebăm pe domnul Falcă! 
Domnul Cionca Iustin: Sunați repede și întrebați. Bun. Oricum în referat, 

vreți să vă citesc și aici, am două pagini și jumătate vreți să vă citesc tot raportul? 
Domnul Moț Petru: Nu 
Domnul Cionca Iustin: Concluzia este, în sensul celor de mai sus, 

propunem respingerea Proiectului de hotărâre privind achiziția unui număr de 
5.000 tablete și distribuirea gratuită a acestora către populația școlară din 
localitățile rurale, întrucât nu există temei legal pentru adoptarea lui. Mai mult 
după cum știți guvernul s-a exprimat prin Hotărârea de Guvern nr. 370 din 
07.05.2020 privind adoptarea Programului național „Școala de acasă” și pentru 



47 

 

alocarea unei sume din fondul de rezervă bugetară la dispoziția guvernului 
prevăzut în bugetul de stat pe anul 2020 pentru finanțarea Programului național 
„Școala de acasă” în vederea achiziționării de dispozitive electronice cu 
conexiune la internet necesare dotării unităților de învățământ preuniversitar de 
stat în vederea facilitării activităților didactice la distanță pentru elevii din mediile 
defavorizate, înmatriculați în unitățile de învățământ preuniversitar de stat și va 
fi derulat de către Ministerul Educației și Cercetării în anul 2020. Dacă sunt 
intervenții?  

Domnul Gligor Ioan: Domnul preşedinte am o intervenţie, dacă îmi daţi 
voie, permiteţi! Gligor sunt! 

Domnul Cionca Iustin: Da. Vă rog, domnul Gligor! 
Domnul Gligor Ioan: Aceste mijloace de care dumneavoastră spuneți, 

tabletele respective, necesare pe perioada în care cursurile erau on-line. În 
momentul în care copiii vor intra în vacanţă, nu vor folosi, nu am considerat că... 
nici vorbă de populism, pentru a se juca sau a face altceva.  Deci, strict tabletele 
erau pentru cursurile on-line, erau necesare pe perioada cât timp erau cursurile 
suspendate. În momentul în care începe vacanţa, degeaba guvernul va veni cu 
anumite promisiuni, oricum insuficiente tablete care vor fi alocate copiilor. 
Totodată, dacă dumneavoastră spuneţi că se relansează, că această pandemie 
va fi. Ca ați alocat 500 mii pentru sărbători. Credeţi că mai sunt necesari banii 
de la guvern când vor veni din toamnă pentru tabletele respective. Vă 
mulţumesc! 

 Domnul Cionca Iustin: Domnul Gligor! Eu cred că era necesar şi înainte 
să faceţi, cât aţi stat atâția ani la guvernare, să cumpăraţi dumneavoastră aceste 
tablete pentru elevi, nu aţi făcut-o. Veniţi să  spuneţi că nu mai este nevoie în 
toamnă, de ce nu ar fi nevoie în toamnă, oricând este nevoie de o tabletă și 
(neinteligibil)  pentru elevii din România.   

Domnul Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Domnul Cionca Iustin: Vă deranjează faptul că nu aţi făcut-o şi a făcut-o 

alt guvern, asta este viaţa! Dacă aţi ratat-o, poate mai prindeţi alte guvernări! 
Domnul Gligor Ioan: Nu ne deranjează nimic. Ne deranjează faptul că nu 

pot fi folosite şi copiii nu pot urma cursurile on-line. Asta ne deranjează, domnule 
președinte! 

Domnul Cionca Iustin: Lăsați, că nu pot fi folosite. Dar de unde ştiţi că nu 
pot fi folosite? 

Domnul Gligor Ioan: Păi cum pot fi folosite dacă ele nu există, domnule 
preşedinte? Erau necesare în momentul în care cursurile au fost suspendate, 
cursurile au fost suspendate din luna martie.  

Domnul Cionca Iustin: Erau necesare de anii trecuţi. Nu le-aţi luat, le 
cumpărăm respectând legislaţia în vigoare.  

Domnul Gligor Ioan: Domnule președinte! Cursurile au fost suspendate 
din martie, nu de anii trecuţi. Deci vă repet din martie cursurile au fost 
suspendate, ar trebui să cunoaşteţi foarte bine şi bănuiesc că cunoaşteţi acest 
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aspect. Din martie copiii aveau nevoie. Noi am venit cu o lună înainte, am rugat 
alocarea acestei sume de bani, procedura legală! 

Domnul Cionca Iustin: Dumneavoastră aţi venit cu o lună înainte şi v-aţi 
adresat cui nu trebuie şi aţi propus o ilegalitate.  

Domnul Gligor Ioan: De ce nu aţi găsit modalitatea legală, de ce nu ne-
aţi sfătuit dacă dumneavoastră sunteţi atât de ... (neinteligibil).  

Domnul Cionca Iustin: Scuzați-mă, eu sunt consilierul dumneavoastră? 
Aveţi acolo jurişti. Vreți să vă consiliez eu, cum să faceți achiziția?  

Domnul Gligor Ioan: Nu o facem pentru electoratul meu, sau al 
dumneavoastră, îl facem pentru cetăţenii Aradului.  

Domnul Cionca Iustin: Lăsați. Staţi domnul Gligor, nu aţi făcut nimic ... 
Domnul Gligor Ioan: Domnule președinte! Nu pentru mine, nu pentru 

dumneavoastră! 
Domnul Cionca Iustin: Nu ați făcut-o cât aţi fost la guvernare, nu vreţi să 

îi lăsaţi pe cei care sunt acum la guvernare.    
Domnul Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Dacă îmi permiteţi ca să 

putem să trecem mai departe. Îmi pare rău că nu am găsit forma legală 
împreună, de a trece aceste două proiecte de hotărâre, pentru binele şi în folosul 
cetăţenilor judeţului Arad, care ne-au dat un mandat în acest Consiliu Judeţean, 
unde le reprezentăm interesele. Nu mai trebuie ca să ne citiţi cele două pagini, 
întrucât din punctul nostru de vedere este relevant, pentru că niciodată nu o să 
facă un funcţionar altceva, decât ceea ce îşi doreşte şeful la acel moment.  

Domnul Cionca Iustin: Dar dumneavoastră credeți că noi nu ne dorim să 
luăm tablete?  

Domnul Sulincean Marius: Să trecem mai departe. Eventual să votăm pe 
acest proiect de hotărâre, trecem mai departe, am înţeles că nu doriţi ca școlarii 
din județul Arad să ...   

Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean, nu aţi înţeles nimic. 
Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte! 
Domnul Cionca Iustin: Facem ce prevede legea.  
Domnul Sulincean Marius: Din punctul dumneavoastră de vedere, nu ar 

fi prima dată, dar (neinteligibil). Nu ar fi pentru prima dată, am înţeles exact de 
ce ... Domnule președinte am înțeles exact.  

Domnul Cionca Iustin: Nu aţi înţeles nimic. Asta încerc să vă explic acum, 
că nu aţi înţeles nimic.  

Domnul Sulincean Marius: În Consiliul Judeţean Arad pentru a 
reprezenta interesele nu pentru altceva, aceste două proiecte de hotărâre erau 
pentru binele și în folosul cetăţenilor judeţului Arad. Nu le doriţi, cu atât mai bine.  
Ce să mai zic? 

Domnul Cionca Iustin: Deci domnul Sulincean! Vedeţi că nu aţi înţeles 
nimic? Nu a spus nimeni că nu le doreşte. Dar noi nu putem să venim să 
aprobăm aici hotărâri de consiliu judeţean ... 

Domnul Sulincean Marius: Domnule preşedinte, îmi permiteţi? 
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Domnul Cionca Iustin: Mă lăsaţi să vorbesc şi eu, sau eu trebuie să vă 
ascult pe dumneavoastră... 

Domnul Sulincean Marius: Am înţeles. 
Domnul Cionca Iustin: Şi dumneavoastră nu aveţi nicio obligaţie... 
Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte! Aveți aceste proiecte de 

hotărâre aproape de o lună, ne-aţi chemat pe vreunul dintre noi, în toată 
perioada asta ca să ne spuneţi, domnule nu ştiu, nu sunt legale proiectele 
voastre de hotărâre.  

Domnul Cionca Iustin: Da. Domnul Sulincean! 
Domnul Sulincean Marius: Haideţi să vedem cum facem forma legală.  
Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean, avem înregistrări ... 
Domnul Sulincean Marius: Păcat. 
Domnul Cionca Iustin: Cu toate aceste şedinţe în care v-am spus de la 

prima ședință că este ilegal.  
Domnul Sulincean Marius: Păcat. Încă o dată vă spun domnule 

președinte, păcat.  
Domnul Cionca Iustin: Sigur că este păcat, păcat că nu înţelegeţi, pentru 

că dumneavoastră trebuie să înţelegeţi ... 
Domnul Sulincean Marius:  Domnule preşedinte!    
Domnul Cionca Iustin: Întrucât trebuie să existe bază legală, pentru 

dumneavoastră lege nu există. PSD-ul a dovedit asta ... 
Domnul Sulincean Marius:  Domnule preşedinte! 
Domnul Cionca Iustin: În decursul anilor, că legea pentru 

dumneavoastră, este facultativă.Voi întodeauna sunteți deasupra legii. 
Domnul Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Aveți majoritate ca să 

faceți..(neinteligibil).   
Domnul Cionca Iustin: Voi vă dați pensii speciale, voi vreţi legi care să vă 

scutească de condamnările penale după ce furaţi. Deci trebuie să înţelegeţi că 
în ţara asta... 

Domnul Săbău Gheorghe: La Diverse, domnule președinte!  
Domnul Cionca Iustin: Nu se poate să încălcați toate legile din România... 
Domnul Sulincean Marius: Uitaţi-vă în ograda proprie.  
Domnul Cionca Iustin: Încălcați toate legile din România ... 
Domnul Sulincean Marius: Uitaţi-vă în ograda proprie şi poate ar fi bine 

... (Neinteligibil).  
Domnul Cionca Iustin: Pentru discuţii interminabile, că aşa vreți voi o 

minoritate, care nu aţi primit voturile cetățenilor județului Arad în ultimii 20 de ani 
şi nici nu o să primiţi cu comportamentul acesta.  

Domnul Remeţan Florin: Domnule preşedinte, Remeţan sunt!  
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Remeţan Florin: Cred că ne-am săturat. Stăm de două ceasuri 

să ascultăm discuţii contradictorii între două partide. Nu este parlament, aici este 
administraţie. Fiecarea vrea să iasă în relief mai mult decât celălalt. Sunt legale, 
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nu sunt legale. Vă rog să nu mai faceţi şedinţele acestea on-line. Că nu sunt nici 
pragmatice şi nici nu putem să fim corect informaţi.  

Domnul Cionca Iustin: Dacă eram față în față, credeți că nu era la fel? 
Domnul Remeţan Florin: Eram în pandemie eu am înțeles. Încercăm 

acum să ieşim din alertă. Încercați să nu mai faceți alta, dacă puteți să trageți 
de timp, prima să o facem cum trebuie la Consiliul Judeţean după ce ieşim din 
alertă. Vă rog frumos!   

Domnul Cionca Iustin: După ce ieşim din starea de alertă, nici nu mai 
avem cadrul legal să le facem în formatul acesta.  

Domnul Remeţan Florin: Bun. Corect! Nu vă supăraţi eu trebuie să ies. 
Domnul Cionca Iustin: Nu mă supăr. 
Domnul Remeţan Florin: Vine ploaia şi trebuie să mă duc la ierbicidat. Vă 

salut cu drag pe toţi. 
Domnul Cionca Iustin: Aveți dreptate, mergeţi să ierbicidați. Domnul 

Sulincean, ne lăsaţi, că toţi avem ceva de făcut? Cred că şi dumneavoastră. Mai 
sunt intervenţii pe punctul 26. Nu mai sunt. Treceţi la vot doamna secretar, vă 
rog. 

Doamna Lupu Silvana:. Domnul Bîlcea? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Abținere!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bozga?  
Domnul Bozga Doru: Împotrivă!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Cadar? 
Domnul Cadar Răzvan: Împotrivă!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac?  
Domnul Ciceac Vasile: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul președinte?  
Domnul Cionca Iustin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Craivan?  
Doamna Craivan Camelia: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Crișan? 
Doamna Crișan Corina: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Duruș? Domnul Duruș? Domnul Feieș? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Prin apel telefon, domnul Feieș este împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Gligor?  
Domnul Gligor Ioan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Lucaci?  
Domnul Lucaci Cornel: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Manguci? 
Domnul Manguci Ciprian: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moșneag? 
Domnul Moșneag Ovidiu: Împotrivă! 
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Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț?  
Domnul Moț Petru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Domnul Pădurean Petru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pârv? 
Domnul Pârv Mihai: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pero?  
Domnul Pero Tamas: Abținere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Plaveți? 
Domnul Plaveți Ioan: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pop?  
Domnul Pop Alin: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Popa?  
Doamna Popa Garofița: Împotrivă!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Purcaru? Domnul Remețan? 
Domnul Remețan Florin: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Retter? Domnul Salașan? 
Domnul Salașan Cristian: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Săbău? 
Domnul Săbău Gheorghe: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Stan? 
Doamna Stan Simona: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Trifon?  
Domnul Trifon Daniel: Abținere! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Domnul Ulici Ion: Împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Domnul Urzică Cristian: Împotrivă!  
Doamna Lupu Silvana: Mulţumesc!  Nu a trecut.   
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 

aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Trecem la proiectele de hotărâre introduse 

suplimentar pe ordinea de zi. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 
Județean Arad pentru aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare 
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a reorganizării Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenţii? 
Nu sunt. 

 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Creșterea capacității 

de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la Spitalul Clinic Județean de Urgență 
Arad” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„Creșterea capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la Spitalul Clinic 
Județean de Urgență Arad”. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 

 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii creanței bugetare stabilită 

prin Procesul verbal nr. 37.707/08.05.2020 încheiat de Ministerul Fondurilor 
Europene – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii 

creanței bugetare stabilită prin Procesul verbal nr. 37.707/08.05.2020 încheiat 
de Ministerul Fondurilor Europene. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. 

 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a șase parcele de teren 

situate în municipiul Arad, strada Andrenyi Karoly nr. 2-4, strada Calea Victoriei, 
strada Henri Coandă și Piața Spitalului, aflate în patrimoniul public al Judeţului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a 

șase parcele de teren situate în municipiul Arad, strada Andrenyi Karoly nr. 2-4, 
strada Calea Victoriei, strada Henri Coandă și Piața Spitalului, aflate în 
patrimoniul public al Judeţului Arad. Dacă sunt intervenţii? 

Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte! 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! Vă rog! 
Domnul Sulincean Marius: O să rezolvăm problema POT-ului pentru noul 

spital matern și pediatrie?  
Domnul Cionca Iustin: Da. 
Domnul Sulincean Marius: În totalitate? O să reușim să depășim 

momentul de a depune acest proiect? 
Domnul Cionca Iustin: Acum este în procedura de adjudecare a SF-ului, 

după ce am făcut studiul de prefezabilitate, acum facem un studiu de fezabilitate 
și bănuiesc că după ce terminăm acesta, o să predăm amplasamentul pentru 
construirea acestui spital.  

Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte!  
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Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Sulincean Marius: Salutăm această inițiativă și suntem de acord 

cu ea, în sfârșit, probabil că județul Arad, va beneficia de un spital matern și de 
pediatrie nou, dar nu credeți că este cam târziu?   

Domnul Cionca Iustin: Foarte târziu domnul Sulincean, însă nu eu fac 
legile, voi le-ați făcut. 

Domnul Sulincean Marius: V-ați mișcat ...  
Domnul Cionca Iustin: Ne-ați ținut 4 ani și ne-ați și promis și prin 

parlamentarii dumneavoastră că veți modifica și legea achizițiilor și birocrația din 
România și nu ați făcut-o. Acum veniți să mă întrebați pe mine, dacă este târziu? 
Este foarte târziu, dar nu mai avem ce face. 

Domnul Sulincean Marius: Sunteți la guvernare, modificațile domnilor.   
Domnul Săbău Gheorghe: Sunteți la guvernare, de ce nu faceți ce vreți.  
Domnul Cionca Iustin: Poftiți? 
Domnul Sulincean Marius: Sunteți la guvernare, modificați legile. 
Domnul Cionca Iustin: Exact. Da, da, da. Lăsați-ne să modificăm. Numai 

că în Parlament tot voi sunteți, văd că nu mai scăpăm de voi.   
Domnul Sulincean Marius: Mai aveți puțin până în septembrie. 
Domnul Cionca Iustin: Noi avem 20% dacă nu știți ... 
Domnul Săbău Gheorghe: Cam mult, cam mult aveți. 
Domnul Sulincean Marius: Să înțeleg că aveți ... 
Domnul Cionca Iustin: Haideți să vedem dacă sunteți de acord să alipim 

aceste 6 parcele, și treceți la alt subiect. 
Domnul Sulincean Marius: Suntem de acord domnul președinte, să 

alipim. Salutăm inițiativa că în sfârșit acest lucru se întâmplă și sper din tot 
sufletul că cu aceste alipiri să rezolvăm problema POT-lui pentru noul spital 
matern și pediatrie.  

Domnul Cionca Iustin: Am notat declarația, altă problemă? Nu este. 
Trecem la următorul punct. 

 
 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a patru parcele de teren 

situate în municipiul Arad, strada Vicențiu Babeș nr. 11-13, aflate în patrimoniul 
public al Judeţului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a 

patru parcele de teren situate în municipiul Arad, strada Vicențiu Babeș nr. 11-
13, aflate în patrimoniul public al Judeţului Arad. Intervenţii? 

Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte!  
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Sulincean Marius: Suntem de acord și cu acest proiect de 

hotărâre, dar nu credeți că era mai bună inițiativa noastră de la momentul 
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respectiv, ca aceste spitale să le construim pe acel teren liber de sarcini, din 
capăt din Subcetate, teren care cu ani în urmă era la CASAROM?     

Domnul Cionca Iustin: V-am spus și atunci domnul Sulincean, vă spun și 
acum.  

Domnul Sulincean Marius: Ne mai având aceste probleme.   
Domnul Cionca Iustin: Nu era o propunere rea să facem un spital acolo, 

cu condiția să ai sursa de finanțare. Însă ați uitat să ne spuneți de unde luați 
banii? Vorbim totuși de sute de milioane de euro.   

Domnul Sulincean Marius: V-am spus tot timpul, de la Compania 
Națională de Investiții. Tot timpul v-am spus. 

Domnul Cionca Iustin:  Compania Națională de Investiţii, finanțează 
proiecte mici pe termen lung. O să vedeți și cu maternul că o să ne întindem pe 
câțiva ani de zile. Uitați-vă, Lipova este ultimul exemplu, în câți ani s-a făcut 
spitalul și nici acum nu este gata, pentru că urmează dotarea pe interior.     

Domnul Sulincean Marius: Felicitări domnului primar de acolo, care a 
reuşit să construiască un spital nou pe CNI.  

Domnul Cionca Iustin: Cine?  
Domnul Cadar Răzvan: Jichici! 
Domnul Sulincean Marius: Felicitări domnului primar Jichici de la Lipova 

care a reuşit să construiască un spital nou la Lipova pe CNI. Sperăm să ni se 
întâmple același lucru și nouă dacă vom fi la fel de harnici. 

Domnul Cionca Iustin: Da, dar v-am mai spus, astea sunt spitale mici. Și 
noi facem șase. Problema este, cum puteam să facem un singur spital cum 
spuneți dumneavoastră, care să aducă acolo toate specializările. Evident că 
este visul oricărui om politic să facă asta. Înainte te uiți în buzunar, să vezi dacă 
poți să faci.    

Domnul Sulincean Marius: Problema noastră la momentul respectiv nu 
era de finanțare, cunoaștem cu toții, era de teren.  

Domnul Cionca Iustin: Bun. Mai sunt intervenții? 
Domnul Sulincean Marius: De ce nu vă înțelegeți cu domnul Falcă ca să 

luăm terenul de la CASAROM? 
 Domnul Cionca Iustin: Am înțeles. Să știți că terenul acela este la 

dispoziția noastră când vreți. Să știți că dacă faceți rost de bani, numai că nu 
are România bani. Voi nu ați văzut, că nu ați putut să faceți spitalele regionale. 
Ce tot vorbim aici, nu ne mai oprim cu declarațiile astea politice? Nu ați făcut 
niciun spital regional cu fondurile europene, v-a zis colega dumneavoastră de la 
Bruxelles. 

Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte, nu ar fi mai bine să ne 
uităm la ce putem face noi? 

Domnul Cionca Iustin: Ba, da! Dacă mă lăsați, eu fac. După cum vedeți, 
dumnevoastră mă tot împiedicați de obicei, puneți tot vot împotrivă.  

Domnul Sulincean Marius: Și terenul ... (neinteligibil). 
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Domnul Cionca Iustin: Din păcate haideți, că am ajuns deja la Bruxelles, 
nu ne întoarcem la proiectul nostru?  

Domnul Sulincean Marius: Domnule ați întârziat 3 ani. 
Domnul Cionca Iustin: Vreți un amendament, legat de aceste parcele.   
Domnul Sulincean Marius: Nu domnule președinte, sunt de acord. 

Doamne ajută! Să le construim pe toate.  
Domnul Cionca Iustin: În regulă, mulțumesc. Alte intervenții? Nu sunt.   
 
 
Punctul 30 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiții și reparații pe 

anul 2020 pe domeniul public al Județului Arad concesionat la S.C. Compania 
de Apă Arad S.A. care se realizează din fonduri IID – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de 

investiții și reparații pe anul 2020 pe domeniul public al Județului Arad 
concesionat la S.C. Compania de Apă Arad S.A. care se realizează din fonduri 
IID. Dacă sunt intervenții? Nu sunt.   

 

 

Punctul 31 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data 
de 04/05 iunie 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. 
din data de 04/05 iunie 2020. Dacă sunt intervenții? 

Domnul Plaveți Ioan: Domnule președinte, Plaveți sunt, vedeți că nu se 
mai aude nimic. 

 

Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind aprobarea predării către Ministerul Lucrărilor 

Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de Investiții 
”C.N.I.” S.A. a amplasamentelor aferente obiectivului de investiţii „Reabilitare DJ 
707 Petriș – Obârșia km 14+100 … 18+100, situat pe raza Comunei Petriș, 
Judeţul Arad” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea predării 

către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania 
Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A. a amplasamentelor aferente obiectivului de 
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investiţii „Reabilitare DJ 707 Petriș – Obârșia km 14 la 18, situat pe raza 
Comunei Petriș, Judeţul Arad”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 33 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Domnul Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. Avem aici un 
amendament. Cine îl prezintă? Ați primit amendamentul? Dacă sunt intervenții 
pe amendament, prima dată? Nu sunt. Dacă sunt intervenții pe proiectul de 
hotărâre cu amendamentul cuprins? Și acum sunt două variante. Cea pe care 
v-am propus-o eu, având în vedere că punctele pe care au existat divergențe s-
au votat uninominal cu da și nu, iar la celelalte puncte considerăm că suntem 
toți de acord să le votăm la pachet, cu un singur apel. Sau varianta domnului 
Moț, dacă și-o susține, să luăm iarăși fiecare punct să-l citim și la fiecare să se 
facă apel atunci.   

Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte, vă propun a treia 
variantă. Să luăm fiecare consilier județean și să spună la care din proiectele de 
hotărâre votează împotrivă. 

Domnul Cionca Iustin: De acord. De acord. Dacă sunteți de acord, eu 
sunt de acord! Vă rog atunci să citiți numele și fiecare să spună dacă are vreun 
punct la care votează împotrivă. 

Doamna Lupu Silvana: Domnul Bîlcea? 
Domnul Bîlcea Sergiu: Pentru la toate!  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Boloni? 
Domnul Boloni Gyorgy: Pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Pentru la toate? 
Domnul Boloni Gyorgy: Da! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Bozga?  
Domnul Bozga Doru: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Da. Domnul Cadar? 
Domnul Cadar Răzvan: Pentru la toate! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ciceac?  
Domnul Ciceac Vasile: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul președinte?  
Domnul Cionca Iustin: Pentru la toate! 
Doamna Lupu Silvana: Doamna Craivan? Doamna Craivan? Doamna 

Craivan? 
Doamna Craivan Camelia: Pentru la toate! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Doamna Crișan? 
Doamna Crișan Corina: Pentru la toate! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Duruș? Domnul Duruș? Domnul Feieș? 
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Domnul Bîlcea Sergiu: Pentru la toate, prin telefon.  
Doamna Lupu Silvana: Domnul Gligor? 
Domnul Gligor Ioan: Împotrivă la următoarele puncte... 
Doamna Lupu Silvana: Da. 
Domnul Gligor Ioan: 12, 13, 14, 15, 18, 19, 20, 21, 22 și la punctul 

numărul 2 introdus suplimentar pe ordinea de zi. Pentru celelalte, pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Lucaci? 
Domnul Lucaci Cornel: Deci la punctele 12, 13, 14 .... 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Lucaci, vă rog! 
Domnul Lucaci Cornel: Se aude? 
Doamna Lupu Silvana: Spuneți! 
Domnul Lucaci Cornel: Deci împotrivă 12, 13, 14, 15, 18, 19, 20, 21, 22, 

și la punctul 2 de pe ordinea de zi, da? Punctul 2 și 3, 6 și 7 la suplimentare. 
Pentru celelalte pentru! 

Doamna Lupu Silvana: Vă rog să repetați, la suplimentare nu am înțeles! 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Lucaci 2, 3, 6 și 7 la suplimentare? 
Domnul Lucaci Cornel: Da! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Manguci? 
Domnul Manguci Ciprian: La fel ca la domnul Lucaci și așa nu se aude 

bine! 
Doamna Lupu Silvana: Deci vot ca domnul Lucaci?  
Domnul Manguci Ciprian: Nu aud foarte bine mai spuneți o dată. 
Domnul Cionca Iustin: Deci ca și domnul Lucaci? Același. 
Domnul Manguci Ciprian: Da, da. 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Domnul Moșneag? 
Domnul Moșneag Ovidiu: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț?  
Domnul Moț Petru: La fel ca domnul Lucaci și Manguci! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Moț nu vă aud. 
Domnul Moț Petru: La fel ca domnul Lucaci și Manguci! 
Domnul Cionca Iustin: Exact ca votul PSD-ului. 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pădurean? 
Domnul Pădurean Petru: La fel ca și colegii mei! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pârv? 
Domnul Pârv Mihai: Ca și colegii mei. 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pero?  
Domnul Pero Tamas: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Domnul Plaveți? 
Domnul Plaveți Ioan: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Pop?  
Domnul Pop Alin: La fel ca și colegii mei. Adică mă auziți? 
Doamna Lupu Silvana: Da, spuneți.  
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Domnul Pop Alin: Deci împotrivă la punctul 12, 13, 14, 15, 18, 19, 20, 21, 
22 și la suplimentare. 

Doamna Lupu Silvana: Doamna Popa?  
Doamna Popa Garofița: Pentru la toate punctele, doamna secretar !  
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Domnul Purcaru?  
Domnul Purcaru Mircea: Da eu nu am avut semnal o perioadă, am reușit 

să fac legătura, sunt pentru!  
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Domnul Remețan? Domnul 

Remețan? Domnul Retter? 
Domnul Reter Iosif: Pentru la toate! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Salașan? 
Domnul Salașan Cristian: Pentru la toate! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Săbău? 
Domnul Săbău Gheorghe: La fel cum au votat colegii din PSD! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Doamna Stan? 
Doamna Stan Simona: Pentru! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Sulincean? 
Domnul Sulincean Marius: La fel ca și colegii mei! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Domnul Trifon? Domnul Trifon? 
Domnul Trifon Daniel: Abținere, la punctele la care colegii au votat 

împotrivă! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc. Domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Pentru, la toate! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Ulici? 
Domnul Ulici Ion: Pentru, la toate! 
Doamna Lupu Silvana: Domnul Urzică? 
Domnul Urzică Cristian: Pentru, la toate punctele! 
Doamna Lupu Silvana: Mulțumesc.  
 
1.Proiectul de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 aprilie 2020, s-a 
votat cu 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian– consilieri judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 141/2020  privind aprobarea conţinutului Procesului-
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verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 aprilie 
2020. 

 
 
2.Proiectul de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 12 mai 2020, 
s-a votat cu 29 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 142/2020  privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 12 mai 
2020. 

 
 
3.Proiectul de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean 

al domnului Pârv Mihai, s-a votat cu 28  voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni) și o abținere (Cadar 
Răzvan-Olimpiu).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 143/2020 privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al domnului Pârv Mihai. 

 
 
4.Depunerea jurământului de către domnul Pârv Mihai. 
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5.Proiectul de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei pentru 
probleme culturale, de învăţământ, sportive, de tineret şi de turism a Consiliului 
Judeţean Arad, s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș 
Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 144/2020 privind modificarea componenţei Comisiei 
pentru probleme culturale, de învăţământ, sportive, de tineret şi de turism a 
Consiliului Judeţean Arad. 

 
 
6.Proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de 

Cooperare între Județul Arad din România și Raionul Anenii Noi din Republica 
Moldova, s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruș 
Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 145/2020 privind aprobarea încheierii unui Acord de 
Cooperare între Județul Arad din România și Raionul Anenii Noi din Republica 
Moldova. 

 
 
7.Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

ai obiectivului de investiție „Reabilitarea Secției de Psihiatrie, str. O. Goga, nr. 
15-17, Arad, din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” și predarea 
amplasamentului, construcții și teren aferent, către Ministerul Lucrărilor Publice, 
Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A. s-
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a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 146/2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Reabilitarea Secției de Psihiatrie, str. O. 
Goga, nr. 15-17, Arad, din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad” și 
predarea amplasamentului, construcții și teren aferent, către Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de 
Investiții ”C.N.I.” S.A. 

 
 
8.Proiectul de hotărâre privind declararea de interes public județean a 

unui imobil-teren în suprafață de 930 mp, înscris în C.F. nr. 304193 Gurahonţ, 
nr. cadastral 304193, s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 147/2020 privind declararea de interes public județean a 
unui imobil-teren în suprafață de 930 mp, înscris în C.F. nr. 304193 Gurahonţ, 
nr. cadastral 304193. 

 
 
9.Proiectul de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul 

privat al Judeţului Arad a unor bunuri mobile aflate în administrarea Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării 
şi casării, s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-



62 

 

Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 148/2020 privind trecerea din domeniul public în domeniul 
privat al Judeţului Arad a unor bunuri mobile aflate în administrarea Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, în vederea scoaterii din funcţiune, valorificării 
şi casării. 

 
 
10.Proiectul de hotărâre privind constituirea dreptului de administrare în 

favoarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad asupra unui teren în 
suprafață de 906 mp aflat în domeniul public al Judeţului Arad, s-a votat cu 31 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 149/2020 privind constituirea dreptului de administrare în 
favoarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad asupra unui teren în 
suprafață de 906 mp aflat în domeniul public al Judeţului Arad. 

 
 
11.Proiectul de hotărâre privind declararea de interes public județean a 

unor obiective de investiții și constituirea dreptului de administrare al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad asupra acestora, s-a 
votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş 
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Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian– 
consilieri judeţeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 150/2020 privind declararea de interes public județean a 
unor obiective de investiții și constituirea dreptului de administrare al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad asupra acestora. 

 
 
12.Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului „Echipamente 

medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din județul Arad, în 
contextul pandemiei COVID-19”, s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian), 9 voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, 
Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel). 

 
 În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 151/2020 privind aprobarea proiectului „Echipamente 
medicale de protecție pentru centrele sociale rezidențiale din județul Arad, în 
contextul pandemiei COVID -19”. 

 
 
13.Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului „Îmbunătățirea 

capacității unităților medicale din județul Arad în contextul pandemiei COVID -
19”, s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian), 9 
voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
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Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, Săbău Gheorghe și Sulincean 
Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 152/2020 privind aprobarea proiectului „Îmbunătățirea 
capacității unităților medicale din județul Arad în contextul pandemiei COVID -
19”. 

 
14.Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad pentru aprobarea Documentației de 
atribuire pentru delegarea gestiunii activității de colectare separată și transport 
separat al deșeurilor municipale și deșeurilor similare, inclusiv fracții colectate 
separat, fără a aduce atingere fluxului de deșeuri de echipamente electrice și 
electronice, baterii și acumulatori, din județul Arad și operarea Complexului de 
tratare Ineu-Mocrea, LOT 1 - ZONA 3, s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian) și 11 voturi împotrivă (Duruș Daniel-Sorin, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-
Mircea și Trifon Daniel).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 153/2020 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad pentru aprobarea Documentației de 
atribuire pentru delegarea gestiunii activității de colectare separată și transport 
separat al deșeurilor municipale și deșeurilor similare, inclusiv fracții colectate 
separat, fără a aduce atingere fluxului de deșeuri de echipamente electrice și 
electronice, baterii și acumulatori, din județul Arad și operarea Complexului de 
tratare Ineu-Mocrea, LOT 1 - ZONA 3. 

 
 
15.Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
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Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad, s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin 
– preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian), 9 voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, 
Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 154/2020 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad. 

 
16.Proiectul de hotărâre privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 

2020 ale serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetele unor unități 
administrativ-teritoriale din Județul Arad, s-a votat cu 31 voturi pentru Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 155/2020 privind avizarea Planurilor de acțiune pe anul 
2020 ale serviciilor sociale administrate și finanțate din bugetele unor unități 
administrativ-teritoriale din Județul Arad. 

 
  17.Proiectul de hotărâre privind aprobarea fondului necesar pentru 

finanțările nerambursabile destinate activităților nonprofit de interes general 
aferente anului 2020, s-a votat cu 17 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, 
Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și 



66 

 

Urzică Cristian – consilieri judeţeni) și 13 voturi împotrivă (Craivan Camelia-
Eugenia, Duruș Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, Remeţan 
Florin, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea și Trifon Daniel).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 156/2020 privind aprobarea fondului necesar pentru 
finanțările nerambursabile destinate activităților nonprofit de interes general 
aferente anului 2020. 

 
18.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 

contractelor de finanţare nerambursabilă pentru activităţile nonprofit de interes 
general aferente anului 2020, s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian), 9 voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, 
Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel). 

  
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 157/2020 privind aprobarea Metodologiilor de atribuire a 
contractelor de finanţare nerambursabilă pentru activităţile nonprofit de interes 
general aferente anului 2020. 

 
19.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale - 

bilanţul, contul de profit şi pierdere, situația activelor imobilizate, situația 
modificărilor capitalului propriu, situația fluxurilor de numerar, date informative 
și note explicative asupra situațiilor financiare pe anul 2019 ale Regiei Autonome 
Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad și distribuirea profitului net aferent anului 
2019, s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian), 9 
voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, Săbău Gheorghe și Sulincean 
Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel).  



67 

 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 158/2020 privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale - 
bilanţul, contul de profit şi pierdere, situația activelor imobilizate, situația 
modificărilor capitalului propriu, situația fluxurilor de numerar, date informative 
și note explicative asupra situațiilor financiare pe anul 2019 ale Regiei Autonome 
Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad și distribuirea profitului net aferent anului 
2019.  

 
20.Proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean Arad nr. 128/30.04.2020 pentru modificarea art. 1 al 
Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii 
de dezvoltare în anul 2020, s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian – consilieri judeţeni), 9 voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai, Pop Alin, Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea) și o abținere 
(Trifon Daniel).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 159/2020 pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 128/30.04.2020 pentru modificarea art. 1 al 
Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii 
de dezvoltare în anul 2020. 

 
21.Proiectul de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.12.2019, 
s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 160/2020 privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.12.2019. 

 
22.Proiectul de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.03.2020, 
s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga 
Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 161/2020 privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 31.03.2020. 

 
23.Proiectul de hotărâre privind achiziția unui număr de minim 500.000 

de măști de protecție și distribuirea acestora gratuit către populația județului 
Arad, s-a votat cu 9 voturi pentru (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, Săbău 
Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea), 17 voturi împotrivă (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian) și 3 abțineri (Boloni Gyorgy, Pero 
Tamas-Carol și Trifon Daniel).  

Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei hotărâri. 
 
24.Proiectul de hotărâre privind achiziția unui număr de minim 5.000 

tablete și distribuirea gratuită a acestora către populația școlară din localitățile 
rurale ale județului Arad, s-a votat cu 9 voturi pentru (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop 
Alin, Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea – consilieri judeţeni), 17 voturi 
împotrivă (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
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Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Remeţan Florin, Salaşan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian) și 3 abțineri 
(Boloni Gyorgy, Pero Tamas-Carol și Trifon Daniel).  

Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei hotărâri.  
 
25.Proiectul de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 

aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, s-a votat cu  31 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 162/2020 privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ca urmare a reorganizării 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
26.Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului „Creșterea 

capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la Spitalul Clinic Județean 
de Urgență Arad” s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian), 9 
voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, Săbău Gheorghe și Sulincean 
Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 163/2020 privind aprobarea proiectului „Creșterea 
capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la Spitalul Clinic Județean 
de Urgență Arad”. 

 
27.Proiectul de hotărâre privind aprobarea plăţii creanței bugetare 

stabilită prin Procesul verbal nr. 37.707/08.05.2020 încheiat de Ministerul 
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Fondurilor Europene s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). 9 voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop 
Alin, Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 164/2020 privind aprobarea plăţii creanței bugetare 
stabilită prin Procesul verbal nr. 37.707/08.05.2020 încheiat de Ministerul 
Fondurilor Europene. 

 
28.Proiectul de hotărâre privind aprobarea alipirii a șase parcele de teren 

situate în municipiul Arad, strada Andrenyi Karoly nr. 2-4, strada Calea Victoriei, 
strada Henri Coandă și Piața Spitalului, aflate în patrimoniul public al Judeţului 
Arad, s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 165/2020 privind aprobarea alipirii a șase parcele de teren 
situate în municipiul Arad, strada Andrenyi Karoly nr. 2-4, strada Calea Victoriei, 
strada Henri Coandă și Piața Spitalului, aflate în patrimoniul public al Judeţului 
Arad. 

 
29.Proiectul de hotărâre privind aprobarea alipirii a patru parcele de teren 

situate în municipiul Arad, strada Vicențiu Babeș nr. 11-13, aflate în patrimoniul 
public al Judeţului Arad, s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
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Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici 
Ion și Urzică Cristian).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 166/2020 privind aprobarea alipirii a patru parcele de 
teren situate în municipiul Arad, strada Vicențiu Babeș nr. 11-13, aflate în 
patrimoniul public al Judeţului Arad. 

 
30.Proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de investiții și 

reparații pe anul 2020 pe domeniul public al Județului Arad concesionat la S.C. 
Compania de Apă Arad S.A. care se realizează din fonduri IID, s-a votat cu 21 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian), 9 voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv 
Mihai, Pop Alin, Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea) și o abținere 
(Trifon Daniel).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 167/2020 privind aprobarea Planului de investiții și 
reparații pe anul 2020 pe domeniul public al Județului Arad concesionat la S.C. 
Compania de Apă Arad S.A. care se realizează din fonduri IID. 

 
31.Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data 
de 04/05 iunie 2020 s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi 
Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan 
Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion și Urzică 
Cristian), 9 voturi împotrivă (Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop Alin, Săbău 
Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel).  
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 168/2020 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data 
de 04/05 iunie 2020. 

 
32.Proiectul de hotărâre privind aprobarea predării către Ministerul 

Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de 
Investiții ”C.N.I.” S.A. a amplasamentelor aferente obiectivului de investiţii 
„Reabilitare DJ 707 Petriș – Obârșia km 14+100 … 18+100, situat pe raza 
Comunei Petriș, Judeţul Arad” s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, 
Pârv Mihai, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 169/2020 privind aprobarea predării către Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de 
Investiții ”C.N.I.” S.A. a amplasamentelor aferente obiectivului de investiţii 
„Reabilitare DJ 707 Petriș – Obârșia km 14+100 … 18+100, situat pe raza 
Comunei Petriș, Judeţul Arad”. 

 
33.Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri 

şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020, s-a votat cu 21 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-
Florin, Ulici Ion și Urzică Cristian), 9 voturi împotrivă (Gligor oan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pârv Mihai, Pop 
Alin, Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea) și o abținere (Trifon Daniel).  

 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
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adoptă Hotărârea nr. 170/2020 privind rectificarea bugetului general de venituri 
şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. 

 
34.Diverse. 
 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Mulțumesc și eu. Trecem la capitolul Diverse. 

Mi-am notat prima propunere a domnului Țolea, să ne răspundă domnul Alin 
Pop, dacă este consilierul primarului de la Livada, primar PSD dacă nu știți, 
pentru că nu am văzut să-l dați afară ca pe Butunoi.      

Domnul Săbău Gheorghe: L-am văzut noi la lansarea primarilor din PNL. 
Domnul Cionca Iustin: Am înțeles că dumneavoastră l-ați trimis acolo.  
Domnul Săbău Gheorghe: Da? Nu am știut că ascultă de noi. 
Domnul Cionca Iustin: Nu faceți pe fecioara cu noi, că știm noi, cum 

jucați, Calul troian l-ați trimis acolo să vadă ce se întâmplă. Deci domnul...  
Domnul Săbău Gheorghe: Cred că invers s-a procedat. 
Domnul Cionca Iustin: Este consilier sau nu este consilier la domnul 

primar? 
Domnul Ciceac Vasile: Domnule președinte! Dacă îmi permiteți o 

intervenție.  
Domnul Săbău Gheorghe: Nu are importanță! 

 Domnul Ciceac Vasile: Domnul președinte! 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog, vă rog! 
Domnul Ciceac Vasile: Auzi! 
Domnul Cionca Iustin: Vă ascult domnul Ciceac, ziceți! 
Domnul Ciceac Vasile: Mai am 1%, îmi este telefonul l-a încărcat. Domnii 

noștri colegi, așa spuneau, votez ca și colegii mei, păi noi nu mai suntem 
colegi?  

Domnul Săbău Gheorghe: Am precizat din PSD. Am precizat, tovarășe! 
Domnul Ciceac Vasile: Dumneavoastră da, dar ceilalți, nu au precizat. Și 

vreau să vă spun că îmi cer scuze dar nu mai am numai 1% la telefon, s-ar 
putea să mi se întrerupă convorbirea. Vă felicit domnule președinte, că ați 
răzbit, acestui COVID și vă doresc succes în continuare.  

Domnul Săbău Gheorghe: L-ați ajutat mult! 
Domnul Cionca Iustin: Mulțumesc Vasile, să-mi spui când este ziua ta 

să-ți luăm o baterie, că vezi că cei de la PSD ne țin aici cu orele.  
Domnul Săbău Gheorghe: Vă place? Nu vă place?  
Domnul Ciceac Vasile: În 25 ianuarie, parcă nu știi. Sau mai precis, la 01 

ianuarie. 
Domnul Pârv Mihai: O baterie de pe excedent? 
Domnul Ciceac Vasile: Nu, nu. Domnul Pârv, vă felicit că pentru prima zi 

a dumneavoastră de consilier, ați reușit să votați împotrivă la multe puncte de 
pe ordinea de zi. 

Domnul Cionca Iustin: Bun. Mulțumesc. Dacă mai sunt intervenții? 
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Domnul Ciceac Vasile: O zi bună să aveți. 
Domnul Cionca Iustin: Și dumneavoastră! Dacă nu mai sunt intervenții, 

domnul Pop, vă rog dacă doriți să răspundeți!  
Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte, dacă îmi permiteți aș 

avea eu una! 
Domnul Cionca Iustin: Una, ce? 
Domnul Sulincean Marius: O intervenție!  
Domnul Cionca Iustin: Da? Așteptați să vă vină rândul, spuneți domnul 

Pop! Luminați-ne este adevărat? Parcă nu îmi vine să cred!  
Domnul Pop Alin: Domnule președinte... 
Domnul Cionca Iustin: Dumneavoastră să fiți primarul de la Livada, 

consilier? 
Domnul Pop Alin: Domnule președinte! Haideți să lămurim niște lucruri. 

Are vreo importanță activitatea mea privată?  
Domnul Cionca Iustin: Da. Nu este privată, este publică.  
Domnul Țolea Adrian: Nu este privată! Sunteți consilier județean și 

sunteți consilierul primarului din Livada. 
Domnul Săbău Gheorghe: Lasă domnule că este trecut în declarația de 

interese. 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Săbău! Domnul Săbău, nu sunteți avocat, 

îl lăsați să răspundă, colegul? 
Domnul Săbău Gheorghe: Da, Țolea ce este, avocat? 
Domnul Pop Alin: Domnule președinte! 
Domnul Cionca Iustin: Țolea este colegul dumneavoastră consilier 

județean, și a adresat o întrebare. Vă rog să-l lăsați pe domnul Alin Pop, să 
răspundă. 

Domnul Pop Alin: Unu. Activitatea mea personală nu interesează pe 
nimeni. 

Domnul Cionca Iustin: Dar nu este personală. Greșiți. 
Domnul Pop Alin: Este personală, este funcție administrativă, nu este 

politică.  
Domnul Cionca Iustin: Funcția de consilier al primarului este 

administrativă? 
Domnul Pop Alin: Da. Păcat că nu știți. 
Domnul Cionca Iustin: Mai citiți Codul administrativ.  
Domnul Pop Alin: Este pe perioadă determinată, în primul rând. 
Domnul Cionca Iustin: Deci sunteți!  
Domnul Pop Alin: Și în al doilea rând să lămurim niște lucruri, este 

contractual... 
Domnul Țolea Adrian: Ați răspuns, mulțumesc! 
Domnul Pop Alin: Și al treilea lucru, din câte știu nu contează sau nu are 

importanță ce desfășor eu în privat.  
Domnul Cionca Iustin: Știți ce nu înțeleg eu. Colegii dumneavoastră ...  
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Domnul Pop Alin: Da ... 
Domnul Cionca Iustin: Spun că domnul primar de la Livada, nu mai este 

primar PSD. Deși este o mare minciună. Dumneavoastră sunteți consilierul, 
spuneți privat, mă rog...  

Domnul Pop Alin: În privat... 
Domnul Săbău Gheorghe: Chestiunea este privată. 
Domnul Cionca Iustin: Dar el spune că este la alt partid. Lămuriți-mă 

unde este domnul primar acum? În ce partid este? 
Domnul Pop Alin: Trebuie să-l întrebați pe dânsul în ce partid, nu pe 

mine. 
Domnul Cionca Iustin: Dar sunteți consilierul lui, nu ne răspundeți? 
Domnul Pop Alin: Nu pot să răspund în numele lui! 
Domnul Cionca Iustin: Nu puteți. Dar atunci ce faceți în numele lui? 

Spuneți-mi ce faceți în numele lui? 
Domnul Săbău Gheorghe: Nu este treaba dumneavoastră! 
Domnul Cionca Iustin: Este fix treaba noastră, domnul Săbău. 
Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte... 
Domnul Săbău Gheorghe: Nu este adevărat.  
Domnul Cionca Iustin: Ce face domnul consilier pentru primăria Livada? 
Domnul Pop Alin: Întrebați pe dânsul, dacă aveți nelămuriri.  
Domnul Săbău Gheorghe: Dumneavoastră ne spuneți ce fac consilierii 

pe care îi aveți? 
Domnul Cionca Iustin: Dumneavoastră sunteți consilieri județeni, chiar 

vă permiteți să vorbiți cu noi așa? 
Domnul Pop Alin: Bineînțeles dacă puneți astfel de întrebări.  
Domnul Cionca Iustin: Bine, la revedere! De acum înainte să știți că nu 

vă mai răspund la nicio întrebare, ca să vă tratez așa cum ne tratați 
dumneavoastră! 

Domnul Săbău Gheorghe: Pe proiect de hotărâre trebuie să răspundeți! 
Domnul Cionca Iustin: Chiar vă permiteți să vorbiți cu noi așa? Chiar nu 

mai este rușine? Adică dumneavoastră.... 
Domnul Țolea Adrian: Nu pot decât să concluzionez...  
Domnul Cionca Iustin: Veniți în toate ședințele și ne puneți întrebări, noi 

vă răspundem pentru că vă respectăm și când vă punem o întrebare după 4 
ani, dumneavoastră nu vreți să răspundeți.  

Domnul Pop Alin: Nu puneți întrebări de genul acesta! 
Domnul Cionca Iustin: Domnule, sunteți persoană publică! Sunteți 

persoană publică, sunteți obligată să răspundeți la astfel de întrebări. 
Domnul Pop Alin: Luați declarația de avere și de interese unde scrie clar 

unde lucrez.  
Domnul Cionca Iustin: Lăsați domnule că nu v-am întrebat ce bani ați 

făcut. V-am întrebat ce lucrați acolo.  
Domnul Săbău Gheorghe: Da, ce noi v-am întrebat câți consilieri aveți?  
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Domnul Cionca Iustin: Da, domnul Săbău, ne-ați întrebat! 
Domnul Săbău Gheorghe: Când v-am întrebat? 
Domnul Cionca Iustin: Și v-am și răspuns! 
Domnul Săbău Gheorghe: Când v-am întrebat? 
Domnul Cionca Iustin: Tot timpul! 
Domnul Țolea Adrian: Din păcate aceeași atitudine ca a primarului din 

Livada, o găsim și la consilierul dânsului, nu este de mirare ...  
Domnul Pop Alin: Să înțeleg că nu este la PNL, din moment ce îl atacați? 
Domnul Cionca Iustin: Nici nu știți că nu-i la noi? 
Domnul Pop Alin: Păi, dacă îl atacă colegul dumneavoastră, înseamnă 

că nu este. 
Domnul Cionca Iustin: Nu știți că nu este la noi? Nu știți, că este primarul 

PSD? 
Domnul Pop Alin: Eu știu că este primarul PSD, nu am spus așa ceva. 

Dumneavoastră insinuați ... 
Domnul Cionca Iustin: Păi atunci ce vorbiți?  
Domnul Pop Alin: Că este primar de la PNL, sau ceva de genul... 
Domnul Cionca Iustin: Eu nu am insinuat nimic, colegii dumneavoastră. 

Dumneavoastră ați fost în altă ședință, cred.  
Domnul Pop Alin: Nu am fost în altă ședință. 
Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte! 
Domnul Cionca Iustin: Eu vă propun, haideți să închidem ședința că deja 

este circ, asta nu mai este ședință. 
Domnul Țolea Adrian: Da. Domnule președinte! Să știți că și ei au un pic 

de dreptate, eu am înțeles că aseară domnul Bimbo a fost la ședința biroului 
PNL - Organizația Locală, aseară la 7. 

Domnul Săbău Gheorghe: La PNL?  
Domnul Țolea Adrian: Bine, pe mine nu mă interesează. 
Domnul Cionca Iustin: Un primar PSD, poate să meargă unde vrea, nu? 

Ați auzit că a fost și la lansare... 
Domnul Țolea Adrian: Da, a fost și acolo... 
Domnul Pop Alin: Dacă tot este la PNL, sau așa insinuați...  
Domnul Cionca Iustin: Nu este la PNL, domnule, este la PSD! Trebuie 

să-l dați afară ca să nu mai fie la PSD, nici atâta nu știți? 
Domnul Săbău Gheorghe: Ați vrea voi! 
Domnul Pop Alin: Din ceea ce spuneți, pentru că din câte știu, în 

decembrie domnul Țolea și-a lansat candidatura și eram curios din partea cui 
va candida. PSD, Independent, PNL? Chiar sunt foarte curios. 

Domnul Cionca Iustin: Uite întrebați-l pe domnul Pop, că el este 
consilierul primarului, eu cred că-l și sfătuiește unde să candideze.  

Domnul Pop Alin: Păi nu îl sfătuiesc, era o simplă întrebare. Din moment 
ce discutăm situații de genul acesta. Dânsul și-a lansat candidatura în 
decembrie, înseamnă că candidează de la PNL. 
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Domnul Țolea Adrian: Domnul Pop, eu nu mi-am lansat candidatura mea, 
a fost o intenție, de a mă implica în comunitate, dar vă anunț că voi candida! 
Și la momentul respectiv vă voi spune cum voi candida.  

Domnul Săbău Gheorghe: De la ce partid, domnul Țolea? 
Domnul Țolea Adrian: Voi candida de primar la Livada! Asta este clar! 
Domnul Pop Alin:  Bravo și felicitări dar ....  
Domnul Săbău Gheorghe: De la ce partid, Adi? 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Țolea, am o rugăminte să nu îl luați pe 

Pop consilierul dumneavoastră, după ce o să ajungeți primar acolo. Sigur o să 
vă ceară, este specialist pe problemele de la Livada!  

Domnul Țolea Adrian: În mod sigur nu pot avea aceeași viziune și 
aceleași gânduri ca și domnul primar Bimbo, deci nu am cum să-l iau pe 
domnul consilier Pop, ca și consilier. 

Domnul Pop Alin: Nici nu se pune problema, nu vă faceți grijă de așa 
ceva.  

Domnul Cionca Iustin: Refuzați, domnul Pop? 
Domnul Sulincean Marius: Mai lăsați și pe altcineva? 
Domnul Pârv Mihai: Domnule președinte, îmi permiteți? Vreau să 

mulțumesc și eu tuturor colegilor...  
Domnul Cionca Iustin: Numai o secundă, stimați colegi! Vă rog să-l lăsați 

pe noul coleg să vă adreseze un cuvânt. 
Domnul Pârv Mihai: Vreau să mulțumesc și eu tuturor colegilor pentru 

votul acordat, este o onoare pentru mine, cred că sunt primul consilier din 
comuna Șepreuș, sper să reprezint cum trebuie, sper să reprezint tot județul și 
voturile pe care le-am primit. Vreau să intervin doar pe două puncte. Unu, 
referitor la Zona 3 ADI Deșeuri, fac parte din acea zonă, acolo locuiesc, nu 
cred că este de vină PSD-ul pentru ce s-a întâmplat acolo, sunt de vină cei 
care au administrat și starea de urgență pe care o avem...    

Domnul Moț Petru: Domnul coleg, a solicitat, lăsați-l acum să vorbească. 
Domnul Ciceac Vasile: Păi nu știu dacă a mulțumit tuturor colegilor sau 

numai colegilor din PSD. Aici era întrebarea? 
Domnul Pârv Mihai: Tuturor colegilor, nu am spus colegilor de la PSD. 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Vasile, nu mai interveniți, că vi se termină 

bateria și după aceea nu auziți ce vor să vă spună.  
Domnul Săbău Gheorghe: Poate s-a terminat. 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Pârv Mihai: Și referitor la tablete, Ordinul Ministrului Educației nr. 

4.135 din 21.04.2020 precizează că: părintele are obligația de a lua toate 
măsurile necesare pentru a asigura accesul și participarea preșcolarului, 
elevului la activități de învățare on-line, organizate de unitatea de învățământ. 
Și vă întreb, dacă elevul nu are, părintele nu are posibilitatea aceasta, cum va 
face școala? Pentru că va fi pus absent. Mulțumesc! 

Domnul Cionca Iustin: Întrebați pe cine? 
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Domnul Pârv Mihai: Pe dumneavoastră. 
Domnul Cionca Iustin: Da, ce legătură am eu cu asta? 
Domnul Moț Petru: A fost mai mult retorică întrebarea, să depășim 

momentul. 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Retorică. Bun. Dar eu vreau să știu dacă am 

competențe pe educație, că nu știam să am. Dar să știți că pe mine chiar mă 
interesează să găsesc soluții. Și dacă colegul nostru nou venit, la care îi spun: 
Bun venit! Pe care l-ați pus să voteze prostiile astea, că el săracul nu a știut 
aici că încalcă legea, este prima lui ședință. Da? 

Domnul Moț Petru: Dar a votat prostii? 
Domnul Cionca Iustin: Eu sper că generația asta nouă... 
Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte, v-am votat prostiile? 
Domnul Cionca Iustin: (Neinteligibil)...  generația asta mai veche și cu 

mai multe rezultate. 
Domnul Cadar Răzvan: Domnule președinte! 
Domnul Cionca Iustin:  Domnul Sulincean, nu închid ședința fără să vă 

mai aud o dată!    
Domnul Cadar Răzvan: Domnule președinte! Am eu o scurtă intervenție! 
Domnul Săbău Gheorghe: Nu vrem să vă auzim. 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Cadar, dar vă rog să nu îi mai provocați. 
Domnul Cadar Răzvan: (Neinteligibil)... Șepreuș este în zona 2, 

nicidecum în Zona 3 și 4 despre care am discutat. Vă rog frumos atenție, 
Șepreuș, Zona 2!  

Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte i-ați dat cuvântul 
domnului vicepreședinte Cadar? Foarte indisciplinat. 

Domnul Săbău Gheorghe: Foarte indisciplinat. 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Cadar, intrăm cu domnul consilier pe la 

dumneavoastră, să nu mai ținem toți consilierii. Bine? 
Domnul Cadar Răzvan: Zona 2, Șepreuș. Mulțumesc! 
Domnul Cionca Iustin: Da, eu vă cred, dar trebuie să-i arătați și dânsului.  
Domnul Sulincean Marius: Domnul președinte! 
Domnul Trifon Daniel: O scurtă intervenție aș avea și eu. 
Domnul Sulincean Marius: Domnul președinte, îmi permiteți? 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean, dar v-am rugat frumos ca 

dumneavoastră să închideți. Acum uite a intervenit domnul Trifon, trebuie să-l 
las. 

Domnul Sulincean Marius: Îl las pe dânsul ca să închidă. Vă rog frumos 
să-mi permiteți să-mi felicit noul coleg, pe Mihai Pârv și să-i urez succes în 
acest mandat de consilier județean. Și aș avea câteva întrebări, dacă îmi 
permiteți? 

 Domnul Cionca Iustin: Nu vă mai răspund la nicio întrebare, am învățat 
de la domnul Pop și eu, că nu este obligatoriu să răspund. Nu are rost să le 
adresați.     
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Domnul Sulincean Marius: Dar îl lăsați, pe domnul vicepreședinte ca să-
mi răspundă? 

Domnul Cionca Iustin: Nu. Dacă o să ne răspundeți și dumneavoastră la 
întrebări, vă răspundem și noi. 

Domnul Moț Petru: Domnul vicepreședinte, vă ascultă? 
Domnul Cionca Iustin: Eu zic că mă ascultă! 
Domnul Sulincean Marius: De proiectul cu centura de Sud-Vest a 

municipiului Arad, se mai aude ceva? 
Domnul Cionca Iustin: Da. Tocmai am primit banii pentru proiectare. 
Domnul Sulincean Marius: (Neinteligibil). ... nu de alta dar ...  
Domnul Cionca Iustin: M-ați auzit? 
Domnul Sulincean Marius: (Neinteligibil). Care tocmai a inaugurat un nou 

pod peste Mureș, în capăt la strada Andrei Șaguna. 
Domnul Cionca Iustin: Da. 
Domnul Sulincean Marius: Probabil când își va termina treaba la 

Municipiu, unde nu are niciun fel de treabă, între noi fie vorba. Va reuși să 
lucreze și pentru județul Arad, unde ... (neinteligibil). 

Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Dumneavoastră nici atâta nu 
știți... Domnul Sulincean mă auziți, un pic?   

Domnul Sulincean Marius: (Neinteligibil). 
Domnul Cionca Iustin: Că Municipiul Arad face parte din județ? Pe cuvânt 

dacă nu reușiți să mă impresionați. Dumneavoastră nu știți nici astăzi că 
municipiul Arad, face parte din județ. 

Domnul Sulincean Marius: Ba da domnule președinte știm, face parte din 
județ. La fel cum știu că domnul vicepreședinte al Consiliului Județean, pe 
infrastructură nu are nicio treabă cu proiectele municipiului.  

Domnul Cionca Iustin: Dar de ce? 
Domnul Sulincean Marius: În schimb are foarte multă treabă 

...(neinteligibil). 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Sulincean, explicați-mi de ce nu are un 

vicepreședinte al Consiliului Județean treabă cu proiectele municipiului? 
Domnul Sulincean Marius: Pentru că nu dânsul le implementează. Nu 

dânsul este plătit să ... (neinteligibil).  
Domnul Cionca Iustin: Dar ce, pe celelalte le implementăm noi pe toate? 

În celelalte localități unde te duci și sprijini proiectele, le implementezi toate? 
Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte, nu credeți că ar fi mai 

bine ca să termine drumul Arad-Pâncota, Pâncota-Buteni, că să putem să 
facem și centura de Sud-Est a municipiului Arad?    

Domnul Cionca Iustin: Dacă ați fi fost sincer preocupat de acest drum, ați 
fi schimbat legislația. Ceea ce nu ați făcut. Ne-ați mințit ani de zile! 

Domnul Sulincean Marius: Domnule președinte, sunteți la guvernare, 
modificați legea! 
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Domnul Cionca Iustin: Haideți să vă răspund la întrebări. Ați mințit ani de 
zile că veți schimba aceste legi și nu le-ați schimbat și noi suntem obligați să 
respectăm aceste legi proaste, până când vom avea o majoritate în Parlament, 
care să schimbe legile aflate în vigoare, vă reamintesc, nu știu dacă știți. 

Domnul Sulincean Marius: Nu aveți posibilitatea să schimbați legea? 
Domnul Cionca Iustin: Aveți disciplina dialogului. Ascultați. Dacă puneți 

o întrebare, numai așa ca să vă scăpați de ea, să arătați liderului 
dumneavoastră că am citit-o acolo, nu rezolvați nimic. Haideți să fie un dialog. 
Oamenii să asculte și să și învețe ceva. Ieri am primit de la CNSC răspunsul, 
la contestația aceea. Ne-a dat dreptate nouă, adică aparatului propriu, legea 
pe care dumneavoastră ați făcut-o, prevede să mai stăm 10 zile, că poate 
această firmă să meargă în instanță. Și dacă avem norocul să nu ne trimită în 
instanță, putem să dăm contractul domnului Faur de la Silco Trans sau cum se 
numește firma, care a fost câștigătoare a acestui lot. Dacă era altă lege, 
puteam de mult să facem, nu uitați că avem deja 3 ani și 7 luni, de când am 
câștigat finanțare europeană, și de atunci stăm și respectăm toată birocrația, 
pe care dumneavoastră, prin parlamentarii pe care i-ați avut acolo ați făcut-o. 
Eu nu pot să încalc legea așa cum îmi sugerați dumneavoastră, pentru că eu 
fac parte dintr-o altă structură de partid, care respectă legislația din România, 
bună sau așa cum este ea. Alte întrebări?  

Domnul Pero Tamas: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, Pero sunt!     
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Pero Tamas: Felicitări domnului Pârv și o săptămână cât mai 

frumoasă! Un weekend cât mai frumos tuturor colegilor. 
Domnul Cionca Iustin: Mulțumesc, o zis Koszonom szepen!      
Domnul Trifon Daniel: Dacă îmi permiteți să iau și eu cuvântul? 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog, domnul Trifon! 
Domnul Trifon Daniel: Aș avea ... aș schimba un pic registrul discuțiilor. 

Aș dori să vă informez despre un proiect pe care l-am intitulat, “Arădeni pentru 
Ialoveni” și foarte pe scurt, deja este târziu, intenția este aceea de a ... din zona 
privată, am reușit să colectez materiale de protecție și cărți, evident în limba 
română, pentru a face o donație în mediul rural, din Raionul Ialoveni. Nu mai 
intru în detalii pentru că este târziu, cam asta am vrut să știți.      

Domnul Cionca Iustin: Domnul Trifon, după cum știți, am agreat 
propunerea dumneavoastră, v-am dat mandat, puteți să mergeți acum și cu 
această noutate care noi astăzi am votat-o și să ne reprezentați și pe noi, pe 
Consiliul județean la această întâlnire.  

Domnul Trifon Daniel: Da, mulțumesc! Și îl felicit și pe colegul nostru, pe 
Mihai. 

Domnul Țolea Adrian:  Da. Domnul președinte!  
Domnul Cionca Iustin: Da, vă rog! 
Domnul Țolea Adrian: Felicitări doresc să-i spun și eu noului coleg, dar 

și domnului Daniel Trifon pentru această inițiativă, chiar merită felicitări! 
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Domnul Pârv Mihai: Mulțumesc! 
Domnul Cionca Iustin: Alte intervenții? 
Domnul Lucaci Cornel: Și eu aș vrea domnule președinte, dacă se poate! 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog, domnule Lucaci! 
Domnul Lucaci Cornel: Așa mai la sfârșit ca să nu ne audă nimeni, aș 

avea o întrebare confidențială pentru dumneavoastră, personal.  
Domnul Cionca Iustin: Ziceți! 
Domnul Lucaci Cornel: De ce nu doriți promovarea echipei UTA? 
Domnul Cionca Iustin: De unde ați tras concluzia asta? 
Domnul Lucaci Cornel: Ei, dar nu eu, este concluzia tuturor arădenilor! 

Doamne ferește! 
Domnul Cionca Iustin: De mine vorbiți, personal domnul Lucaci? 
Domnul Lucaci Cornel: Da și dumneavoastră faceți parte din echipa 

domnului Falcă, a domnului Răzvan Cadar, care cunoaște tot Aradul că a 
cochetat cu domnul Vârleanu, nu? Doar nu vorbim acum tâmpenii că, sunt niște 
chestiuni făcute publice, sunt niște relații mai vechi. A făcut chiar campanie 
electorală domnului Vârleanu și ca să iei așa niște decizii împotriva echipei 
UTA, o echipă care își dorește prin conducători, doar că autoritățile, se pare că 
nu doresc, motivele nu le știm, se bănuiesc doar. Dar eu v-am întrebat așa 
strict personal.    

Domnul Cionca Iustin: Domnule Lucaci dați-mi voie să vă și răspund. Ați 
tras o concluzie falsă, suntem iubitori ai acestui brand, UTA este un brand 
pentru Arad și evident că suntem lângă UTA. Ne supără și pe noi această 
decizie, ați tras o concluzie greșită și chiar nu vreau să discutăm mai mult. Îmi 
cer scuze, dar mă sună de la minister. 

Domnul Lucaci Cornel: Bine, mulțumesc! 
 
 
 

                Preşedinte,                                  Secretar General al Judeţului,  
              Iustin Cionca                    Silvana Lupu 
 
 
                                                                         Întocmit, 

                  Cristina Neamțiu  
 

 


